
  
 

Протокол № 60  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 25.07.2019 г. 

 

               П Р О Т О К О Л  № 60 

от шестдесетото заседание на Великотърновския общински съвет, 
проведено на 25.07.2019 г. от 9.00 часа в залата на Община Велико Търново.  

Присъстват 37 общински съветници. 
 
 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 
провеждане на днешното заседание. Откривам шестдесетото заседание на 
Великотърновския общински съвет.  

Преди да преминем към дневния ред, предстои полагане на клетва от 
Христо ………. Бижев.  

Давам думата на Десислава Йонкова – Председател на ОИК. 
Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА: От името на Общинската 

избирателна комисия бих искала да Ви запозная със съдържанието на Решение 
441 от 19.07.2019 г.  

Причина за свикване на ОИК беше постъпила в същата оставка на 
общинския съветник Стефан ………….. Стефанов, с която същият заявява 
желание за прекратяване на пълномощията му, доколкото продължително 
отсъства от страната и е в невъзможност да изпълнява служебните си 
задължения.  

В този смисъл на следващия ден ОИК се свика и предвид разпоредбата 
на чл. 30, ал. 4, т. 3 от ЗМСМА следваше да прекрати пълномощията на 
общинския съветник и да обяви за избран следващия, посочен в листата на 
партия БСП.  

Извършена беше съответната проверка, поради което и на основание 
чл. 87, ал. 1, т. 1 и т. 24, чл. 458, ал. 1 от Изборния кодекс и съответно решението 
на ЦИК 3054 и 4081, във връзка с разпоредбите на чл. 30  ал. 4, т. 3 и ал. 7 от 
ЗМСМА комисията прекрати пълномощията на общинския съветник Стефан 
Стефанов, анулира издаденото му удостоверение като общински съветник и 
обяви за избран за общински съветник Христо ………… Бижев, на когото 
съответно се издаде удостоверение, което сега ще му бъде връчено.  

Доколкото свикването на заседанието беше вследствие на подадена 
оставка, решението на ОИК не подлежи на оспорване, на основание чл. 30, ал. 8 
от ЗМСМА, влезе незабавно в сила, поради което на днешното заседание ще има 
възможност да встъпи в длъжност новият общински съветник. 

Моля същият да заповяда! 
 
Г-жа Йонкова връчи удостоверението на г-н Христо Бижев. 
Г-н Христо Бижев положи клетва като избран общински съветник. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 44 

точки.  
 
 



1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 
2977/10.06.2019 г. 

2. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 
2978/10.06.2019 г. 

3. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 
2979/10.06.2019 г. 

4. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 
2981/12.06.2019 г. 

5. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 
3035/10.07.2019 г. 

6. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 
3036/10.07.2019 г. 

7. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 
3037/10.07.2019 г. 

8. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 
3038/10.07.2019 г. 

9. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 
3039/10.07.2019 г. 

10. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 
3041/10.07.2019 г. 

11. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 
3043/10.07.2019 г. 

12. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 
3044/10.07.2019 г. 

13. Отчет за дейността на Великотърновския общински съвет и на 
неговите комисии за периода 01.01.2019 г. – 30.06.2019 г., Вх. № 
3045/11.07.2019г. 

14. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за първото полугодие на 2019 г. и отчет на всички неснети от отчет 
решения на Великотърновски общински съвет, Вх. № 3056/12.07.2019 г. 

15. Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 3046/12.07.2019 г. 

16. Утвърждаване натуралните показатели по проекто – мрежа в 
институциите на предучилищното и училищното образование при Община 
Велико Търново за учебната 2019/2020 г., Вх. № 3054/12.07.2019 г. 

17. Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на защитените детски градини и училища през новата 
2019/2020 учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерския съвет, Вх. 
№ 3052/12.07.2019 г. 

18. Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през новата 
2019/2020 учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерския съвет, Вх. 
№ 3053/12.07.2019 г. 



19. Промяна на наименованието на Спортно училище – гр. Велико 
Търново в Спортно училище „Георги Живков“, считано от учебната 2019/2020 г., 
Вх. № 3051/12.07.2019 г. 

20. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 
30.06.2019 г. на Община Велико Търново, Вх. № 3055/12.07.2019 г. 

21. Отмяна на Решение № 836/26.10.2017 г. на Великотърновски 
общински съвет, Вх. № 3047/12.07.2019 г. 

22. Сключване на договор за управление на „ЦКВЗ – Велико Търново“ 
ЕООД, Вх. № 3020/02.07.2019 г. 

23. Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на 
„Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване 
и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 3025/05.07.2019 г. 

24. Утвърждаване на герб и знаме на гр. Дебелец, Вх. № 
3069/12.07.2019 г. 

25. Намаляване на началната цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско 
предназначение, с. Райковци, Вх. № 3071/17.07.19 г. 

26. Включване в годишния план за приватизация за 2019 г. на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 
3072/17.07.19 г. 

27. Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, Вх. № 
3066/12.07.2019 г. 

28. Искане за предоставяне за безвъзмездно ползване на имот частна 
общинска собственост, Вх. № 3068/12.07.2019 г. 

29. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
с. Арбанаси, Вх. № 3063/12.07.2019 г. 

30. Утвърждаване на експертна оценка, Вх. № 3062/12.07.2019 г. 
31. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Леденик, 

Вх. № 3050/12.07.2019 г. 
32. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Велико 

Търново, Вх. № 3064/12.07.2019 г. 
33. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 

3061/12.07.2019 г. 
34. Отдаване под наем на част от имот публична общинска 

собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3065/12.07.2019 г. 
35. Отдаване под наем на земеделска земя, с. Ресен, Вх. № 

3058/12.07.2019 г. 
36. Освобождаване от плащане на наем за определен период по 

договор за почасово отдаване на имот, намиращ се на територията на СУ 
„Емилиян Станев“, Вх. № 3059/12.07.2019 г. 

37. Предоставяне на право на ползване върху общинска земя за 
разполагане на пчелин, с. Арбанаси, Вх. № 3067/12.07.2019 г. 

38. Предоставяне на собственост в землището на с. Шемшево по 
искане на ОСЗ–гр. Велико Търново, Вх. № 3048/12.07.2019 г. 



39. Предварително съгласие за изработване на проект за ЧИ на ПУП – 
ПР, гр. Велико Търново, Вх. № 3060/12.07.2019 г. 

40. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проекти за ПУП, с. Шемшево, Вх. № 3026/05.07.2019 г. 

41. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП, с. Шереметя, Вх. № 3027/05.07.2019 г. 

42. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на ЧИ на действащ ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 
3049/12.07.2019 г. 

43. Извършени разходи за командировки в страната за периода 
01.04.2019-30.06.2019 г. от Венцислав Спирдонов – Председател на 
Великотърновски общински съвет, Вх. № 3032/09.07.2019 г. 

44. Извършени разходи за командировки в страната за периода 
01.04.2019-30.06.2019 г. от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново, 
Вх. № 3023/03.07.2019 г. 

 
 
Предлагам като последна точка в дневния ред да включим 

предложение относно „Промяна в състава на Постоянните комисии на 
Великотърновския общински съвет”, Вх. № 3086 от 24.07.2019 г. 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Колеги, ние очаквахме да видим един отчет 

на кмета относно административните актове, които са издадени в съответствие с 
решението на Общинския съвет. Такова нещо няма. Ще го има ли до края на 
мандата, защото всяка година се внася? Миналата година, точно в юлската сесия 
е внесен такъв документ.  

Това е въпросът ми: Защо не е включена в дневния ред тази точка? Има 
ли готовност?  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Няма такава точка в дневния ред 
на днешната сесия. Има решение. 

Ако няма други изказвания по дневния ред, предлагам като последна 
точка в дневния ред да се включи предложението относно „Промяна в състава на 
Постоянните комисии на Великотърновския общински съвет”, Вх. № 3086 от 
24.07.2019 г.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 
присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” 
няма. 

Поставям на гласуване дневния ред заедно с включената нова точка. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 
Дневният ред се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

 



ДНЕВЕН РЕД: 
 
 
1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 

2977/10.06.2019 г. 
2. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 

2978/10.06.2019 г. 
3. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 

2979/10.06.2019 г. 
4. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 

2981/12.06.2019 г. 
5. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 

3035/10.07.2019 г. 
6. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 

3036/10.07.2019 г. 
7. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 

3037/10.07.2019 г. 
8. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 

3038/10.07.2019 г. 
9. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 

3039/10.07.2019 г. 
10. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 

3041/10.07.2019 г. 
11. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 

3043/10.07.2019 г. 
12. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 

3044/10.07.2019 г. 
13. Отчет за дейността на Великотърновския общински съвет и на 

неговите комисии за периода 01.01.2019 г. – 30.06.2019 г., Вх. № 
3045/11.07.2019г. 

14. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински 
съвет за първото полугодие на 2019 г. и отчет на всички неснети от отчет 
решения на Великотърновски общински съвет, Вх. № 3056/12.07.2019 г. 

15. Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 3046/12.07.2019 г. 

16. Утвърждаване натуралните показатели по проекто – мрежа в 
институциите на предучилищното и училищното образование при Община 
Велико Търново за учебната 2019/2020 г., Вх. № 3054/12.07.2019 г. 

17. Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на защитените детски градини и училища през новата 
2019/2020 учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерския съвет, Вх. 
№ 3052/12.07.2019 г. 

18. Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през новата 



2019/2020 учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерския съвет, Вх. 
№ 3053/12.07.2019 г. 

19. Промяна на наименованието на Спортно училище – гр. Велико 
Търново в Спортно училище „Георги Живков“, считано от учебната 2019/2020 г., 
Вх. № 3051/12.07.2019 г. 

20. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 
30.06.2019 г. на Община Велико Търново, Вх. № 3055/12.07.2019 г. 

21. Отмяна на Решение № 836/26.10.2017 г. на Великотърновски 
общински съвет, Вх. № 3047/12.07.2019 г. 

22. Сключване на договор за управление на „ЦКВЗ – Велико Търново“ 
ЕООД, Вх. № 3020/02.07.2019 г. 

23. Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на 
„Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване 
и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 3025/05.07.2019 г. 

24. Утвърждаване на герб и знаме на гр. Дебелец, Вх. № 
3069/12.07.2019 г. 

25. Намаляване на началната цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско 
предназначение, с. Райковци, Вх. № 3071/17.07.19 г. 

26. Включване в годишния план за приватизация за 2019 г. на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 
3072/17.07.19 г. 

27. Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, Вх. № 
3066/12.07.2019 г. 

28. Искане за предоставяне за безвъзмездно ползване на имот частна 
общинска собственост, Вх. № 3068/12.07.2019 г. 

29. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
с. Арбанаси, Вх. № 3063/12.07.2019 г. 

30. Утвърждаване на експертна оценка, Вх. № 3062/12.07.2019 г. 
31. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Леденик, 

Вх. № 3050/12.07.2019 г. 
32. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Велико 

Търново, Вх. № 3064/12.07.2019 г. 
33. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 

3061/12.07.2019 г. 
34. Отдаване под наем на част от имот публична общинска 

собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3065/12.07.2019 г. 
35. Отдаване под наем на земеделска земя, с. Ресен, Вх. № 

3058/12.07.2019 г. 
36. Освобождаване от плащане на наем за определен период по 

договор за почасово отдаване на имот, намиращ се на територията на СУ 
„Емилиян Станев“, Вх. № 3059/12.07.2019 г. 

37. Предоставяне на право на ползване върху общинска земя за 
разполагане на пчелин, с. Арбанаси, Вх. № 3067/12.07.2019 г. 



38. Предоставяне на собственост в землището на с. Шемшево по 
искане на ОСЗ–гр. Велико Търново, Вх. № 3048/12.07.2019 г. 

39. Предварително съгласие за изработване на проект за ЧИ на ПУП – 
ПР, гр. Велико Търново, Вх. № 3060/12.07.2019 г. 

40. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проекти за ПУП, с. Шемшево, Вх. № 3026/05.07.2019 г. 

41. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП, с. Шереметя, Вх. № 3027/05.07.2019 г. 

42. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на ЧИ на действащ ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 
3049/12.07.2019 г. 

43. Извършени разходи за командировки в страната за периода 
01.04.2019-30.06.2019 г. от Венцислав Спирдонов – Председател на 
Великотърновски общински съвет, Вх. № 3032/09.07.2019 г. 

44. Извършени разходи за командировки в страната за периода 
01.04.2019-30.06.2019 г. от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново, 
Вх. № 3023/03.07.2019 г. 

45. Промяна в състава на Постоянните комисии на Великотърновски 
общински съвет, Вх. № 3086 от 24.07.2019 г. 

 
ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 2977/10.06.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – 
общински съветник, Вх. № 2977 от 10.06.2019 г.  

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Питането е относно „Необходимостта от 

подмяна на капаците на ревизионните канализационни шахти на пътното 
платно”. 

Уважаеми г-н Кмет, много от така наречените „капаци на ревизионни 
канализационни шахти” не са на нивото на пътното платно - или са твърде 
издадени, или опасно пропаднали. Разминаването с платното на някои от тях е 
повече от 10 см. Тези неравности пречат на пътното движение, опасни са както за 
шофьорите, така и за пешеходците, и създават предпоставка за ПТП и повреди на 
автомобилите.  

По информация на пресцентъра на Община Велико Търново през 2017 
г. на една от централните улици са монтирани „самонивелиращи се капаци, които 
са точно на нивото на пътното платно, за да не създават дискомфорт при 
движение върху тях“. За съжаление обаче, броят им е твърде незабележим 
спрямо всички останали, които драстично се разминават с пътното платно и са 
навсякъде в града. Те, в комбинация с лошата инфраструктура, допълнително 
утежняват движението. 

В контекста на казаното дотук са и следващите въпроси: 
1.  Правили ли сте проверка кои капаци на ревизионни шахти се 

нуждаят от подмяна, колко са на брой, на кои улици се намират, за да започне 



тяхното приоритетно ремонтиране? 
2. Планувате ли и в какви срокове да подмените поетапно капаците на 

канализационните шахти?  
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: 

Съгласно сключения Договор от 2016 г. между Асоциацията на ВиК и “ВиК 
Йовковци“ ООД гр.Велико Търново, ВиК системите и съоръженията се предават 
за стопанисване, поддържане и експлоатация на действащия оператор - “ВиК 
Йовковци“ ООД гр. Велико Търново. 

Извършена е проверка на дъждоприемните шахти. Тя се прави всяка година 
между март-април, до края на май. Също така се проверяват и уличните оттоци и 
отводнителната система по улиците на града относно състоянието им и след падналите 
интензивни валежи от дъжд през месец юни, тази година, се извърши проверка и на 
експлоатационното състояние на 37 бр. улични канализационни ревизионни шахти по 
главните улици в града. В момента е дадено за ремонт на „Пътни строежи” В. Търново 
възлагателно писмо, с което трябва да ги отремонтират.  

При извършване на основен ремонт и реконструкция на улици във В. 
Търново, които се обновяват, се слагат тези саморегулиращи се капаци, както Вие 
казахте. Имаме го предвид и го правим това нещо, включително в момента и на пътя 
„Иларион Драгостинов” – там са съвсем нов модел отводнителните шахти. Така че това 
нещо е предвидено да се прави с ремонтите на улиците.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Не знам дали да благодаря за отговора, защото 
не знам дали сте разбрали точно въпроса. Аз не мисля и съм сигурна, че проблемът с тези 
капаци в никакъв случай не е дъждът. Той може да изрони асфалта и пътното платно, но 
говорим за капаци, които още при монтирането им и при ремонта на самите улици са 
много под нивото или много над нивото. Това няма нищо общо с дъжда. Дъждът може да 
изрони част от асфалта около самите капаци, само че тяхното състояние не е от месеците 
март, април и май тази година, когато започнаха дъждовете. Той датира от много, много 
години. Казахте, че се правят само там, където има нови улици. Да, това е видимо за 
всички и такива в момента може да се видят само на ул. „Васил Левски”, което е много 
тъжно. Може би защото само се кърпи в града и заради това не се ремонтират цели 
улици. Ако се ремонтират цели улици; може да е по-рядко, само когато има средства; но 
тогава ще може да се оправят и канализацията, и отводняването, и капаците, и целите 
улици.  

 
ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 2978/10.06.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 2978 от 10.06.2019 г.  

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Питането е относно „Искане на собственици 

на самостоятелни обекти, намиращи се на ул. „Димитър Рашев“ № 20 и № 22 за 
осигуряване на нормален достъп до сградата”.  

Уважаеми г-н Кмет, през 2018 г. започна проектиране, а през 2019 г. - 
изграждане на ул. “Ил. Драгостинов“, за която Вие споменахте и в предишния си отговор, 



като районна артерия III клас с цел осигуряване на пряка транспортна връзка между 
квартал „Бузлуджа” и републиканския път Севлиево - В. Търново - Омуртаг (пътно 
кръстовище „Качица“). Това донесе надежда на собствениците на обекти на ул. 
„Димитър Рашев“ № 22 (западната част на новостроящия се път), че дългогодишните им 
проблеми ще бъдат решени.  

Ако ги систематизираме, те са свързани с: трудния достъп до жилищата им, в 
това число на линейки, пожарни автомобили, таксиметрови автомобили; липсата на 
сметосъбиране и сметоизвозване; влошената инфраструктура около сградата; проблемите 
с отводняването; абсолютната невъзможност за достъп до гаражите.  

Уви, новият път на ул. „Ил. Драгостинов“ е почти завършен, а състоянието на 
инфраструктурата около тяхната улица си остава същото.  

От хронологията на комуникацията Ви със собствениците през последните 
месеци разбирам, че ситуацията там е „Параграф 22“. Във Ваш отговор на поредно тяхно 
възражение Вие заявявате, че от гледна точка на пътната безопасност не е допустимо и 
технически възможно осигуряване на транспортно обслужване на гаражите от страната 
на новия път. От написаното става ясно, че достъпът трябва да се осигури от източната 
част на сградата, както е досега, т.е. както е било през последните 20 години, откакто 
съществува блокът, въпреки че им е било обещано още при закупуване на техните имоти, 
че ще им бъде осигурен достъп до гаражите при изграждането на новия път, който 
стартира едва през миналата година.  

С цел намиране на решение са и въпросите от настоящото питане:  
1. Планира ли община В. Търново изграждане на алтернативна транспортна 

връзка до гаражите към сградата на ул. „Д. Рашев“ № 22? 
2. Община Велико Търново проучва ли варианти за разширяване на пътната 

връзка от източната страна на сградата с цел осигуряване на нормален достъп до нея? 
3. Към момента как е организирано сметосъбирането и сметоизвозването на 

горецитираната улица? 
4. В случай на необходимост откъде трябва да преминат автомобилите на 

„Спешна помощ” и „Пожарна безопасност”, за да стигнат до сградата? 
Очаквам Вашите отговори, като се надявам те да очертаят пътя към 

разрешаване на проблемите! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Досега там никога не е имало пътна връзка на 

гаражите на горецитираната сграда с ул. „Иларион Драгостинов”.  
Съгласно Общия устройствен план на град Велико Търново транспортното 

обслужване на жилищната сграда, в т.ч и на гаражите с административен адрес ул. 
“Димитър Рашев“ № 20 и № 22, се осъществява от изток - от ул. “Димитър Рашев“ и 
пътното кръстовище с ул. “Стоян Коледаров“. Именно ул. “Стоян Коледаров“ има пътна 
връзка с ул. “Иларион Дратостинов“ и с останалата улична мрежа на града. 

Принципите, критериите, нормите и изискванията на Наредба № РД-02-20-2 
от 20 декември 2017 г. за планиране и проектиране на комуникационно-транспортната 
система на урбанизираните територии се прилагат както за нови комуникационно-
транспортни системи, така и при реконструкция и ремонт на съществуващи улици 
съгласно параметрите и предвижданията на Общия устройствен план на града. За 
осигуряване на пътната безопасност не е допустимо и технически възможно осигуряване 



на непосредствено транспортно обслужване на гаражите в жилищната сграда от улица 
“Иларион Драгостинов“. 

Вие сами виждате нивелетите, които са на пътя в момента и най-долното ниво 
на гаражите – между 4 и 6 м височина. Това нямало как да се преодолее, още когато е 
проектирано това трасе.  

В тази връзка е проведена и среща с някои от собствениците на гаражите и им 
обяснено за тази транспортна връзка и възможния вариант за достъп, който е от южната 
страна на блока. 

За осигуряване на транспортен достъп до гаражите Община Велико Търново 
планира изграждане на подход в междублоковото пространство – както Ви казах, южно 
от горецитираната сграда и връзката им с ул. „Д. Рашев”. 

Към настоящия момент сметосъбирането на горецитираната жилищна сграда, 
както и на съседните жилищни сгради, разположени в кв. 358, се осъществява от ул. 
“Стоян Коладаров“, като контейнерите за битови отпадъци са разположени в зоната на 
пътното кръстовище на ул. “Димитър Рашев“. 

Както в годините досега, така и към настоящия момент транспортният достъп, 
в т.ч. и за автомобилите на „Спешна помощ” и „Пожарна безопасност”, до жилищната 
сграда се осъществява по направлението от улица “Стоян Коледаров“ - пътно 
кръстовище на ул. “Стоян Коледаров”, с ул. „Димитър Рашев” до жилищната сграда с 
административен адрес „Димитър Рашев” № 20 и 22.   

Още с приемането на ПУП преди стартирането на проектирането и след 
одобряването на проекта на блока там е имало и трасе на пътния участък, където никога 
не е стоял въпросът, че то ще бъде свързано, тъй като и старият проект, който е изготвен 
през 2005-2006 г. също е минал с решение на Общинския съвет; прието е тук много време 
преди мен.  Мисля, че някой е заблудил собствениците, но в крайна сметка, в източната 
част - това, което сме говорили с тях, ще се изгради такава връзка. Комуникацията към 
блока е от изток и те имат пряка връзка с входа.  

Това, което на мен ми направи впечатление: един гараж, който, образно 
казано, мога да кажа, че е цапнат в северната част на блока, който запушва възможността 
от входа на блока да се направи подход от север, който беше по-подходящ. Така че, 
затова е предприето действие да има улица от южната част на блока.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Благодаря, г-н Кмет! Много се надявах 
да включите във Вашия отговор и темата за пустеещите имоти около въпросната 
сграда. Може би и там трябва да се търси възможност за разширяване.  

Що се отнася до пряката връзка, за която Вие казахте - от източната 
страна, не знам дали Вие или Ваши служители сте ходили там да видите как се 
влиза с доста малък автомобил, камо ли ако се наложи някакъв друг. Не смятам, 
че е нормално хора, които си плащат данъците и такса „Смет” да си носят 
торбите с боклука десетки метри, отивайки към работното си място или карайки 
децата си на училище или на детска градина. Т.е., когато бях сигнализирана за 
проблема на гаражите, видях, че няма как да се случи. Още когато видях 
огромната денивелация, разбрах, че няма да има такава пряка връзка от страната 
на новия път. Но когато минах от всички страни на блока, разбрах, че проблемът 



с гаражите всъщност е най-малкият проблем на хората, които живеят там. 
Проблемът е с цялостното състояние около сградата и аз наистина много се 
надявам, че ще се вземат някакви мерки. Т.е., целта ми в момента в никакъв 
случай не е да акцентирам точно върху гаражите и новия път, а по-скоро да се 
обърне внимание върху състоянието на сградата и на местата около самата 
сграда, така че хората да имат нормален достъп, да могат да си изхвърлят 
боклука, да могат да влизат и да излизат спокойно и да се оправи състоянието на 
улицата. 

 
ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 2979/10.06.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – 
общински съветник, Вх. № 2979 от 10.06.2019 г.  

Г-жо Дончева, заповядайте за следващото Ваше питане! 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Третото питане е свързано с проблеми с 

канализационната система в град В. Търново. Уважаеми г-н Кмет, в последните 
месеци сме свидетели на множество проблеми, свързани с отводняването 
вследствие на обилните валежи. При всеки по-силен дъжд централната част на 
града се превръща в река, а тротоари и пътна настилка се сливат от придошлата 
вода. Магазини и офиси се наводняват, контейнери се носят по улиците, а 
автомобилното движение става невъзможно. Ще дам пример с ул. „Васил 
Левски“, поради факта, че тя е централна, натоварена и може би „най-
обгрижваната” от гледна точка на ремонти през последните няколко години. В 
този смисъл би трябвало изградената канализационна система да поема 
валежите, имайки предвид и стръмния наклон на улиците, които водят към нея. 

При последния ремонт през 2017 година от Пресцентъра на Община 
Велико Търново отчитат, че (цитирам): „на ул. „Васил Левски“ са извършени 
дейности по подобряване на подземната инфраструктура“. Посочва се още, че „са 
използвани решетки на реномирана немска фирма за ремонт на отводнителните 
съоръжения, като са разположени от двете страни на ул. „Васил Левски“, по 
дължина до бордюра за събиране на повърхностните води и улесняване 
отводнянането на уличното платно. Изцяло ремонтирани са двете шахти - 
поставени са по 31 нови решетки с обща дължина 15.5 м“ (край на 
цитата).Въпреки това обаче, независимо от количеството вода, след всеки паднал 
дъжд социалните мрежи и медиите изобилстват с клипове и снимки на наводнени 
улици и транспортен хаос. А по мнение на граждани, работещи в централната 
част, проблемите с канализацията се задълбочават, независимо от честите 
ремонти.  

Предвид на казаното дотук са и въпросите от настоящото питане: 
1. На какво стойност е ремонтът на ул. “Васил Левски “ от 2017 

година? 
2. Според Вас на какво се дължат проблемите с отводняването във В. 

Търново, освен на количеството валежи и стръмния терен? 
3. Какви мерки сте предприели или ще предприемете за подобряване 



състоянието на канализационната инфраструктура? 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Община Велико Търново през 2017 г. е възложила 

на “Пътни строежи - Велико Търново“ АД да се извършат дейности по текущ ремонт и 
преасфалтиране на ул. “Васил Левски“, като в тази връзка са извършени строително-
монтажни работи на стойност 177 245,37 лв. с ДДС. При извършване на ремонтните 
дейности се подмениха и решетките на съществуващите дъждоприемни шахти, като на 
ниво „нова асфалтова настилка” се поставиха нови чугунени решетки със съответния 
клас на натоварване от автомобилно движение, а също така и с проходимост на водата, 
която минава оттам.  

Канализационната и отводнителната мрежа на гр. Велико Търново могат да 
поемат повърхностни води при нормални валежи от дъжд. Решетките и дъждоприемни 
шахти се почистват редовно и са чисти ив момента. 

Проблемите с отводняване на уличната мрежа на гр. Велико Търново и в 
частност на ул. “Васил Левски“ се дължат на големите количества паднали интензивни 
валежи от дъжд за кратък период от време, недостатъчния диаметър на канализационните 
тръби, които са  Ф 500 по ул. “Васил Левски“, която явно вече не може да поема водата, 
която идва от кв. „Варуша” и надолу по бул. „България” по всички странични улички и 
стълбища, тъй като има големи водни количества. 

За 2-3 дни валежите над гр. Велико Търново надхвърлиха нормата за цял 
месец. При последния валеж на 4 юли са отчетени 60 л/кв.м, като това е критично 
количество. Застрахователите считат 15 л/кв.м за бедствие и изплащат обезщетения, 
когато имаш застраховка. Нееднократно сме говорили както със собствениците на 
магазините, така и с други, които имат такива проблеми в града, да си направят 
застраховки и да си търсят правата по този път. 

След последните интензивни валежи от дъжд и причинените наводнения по 
ул. “Васил Левски“ беше свикана трета комисия, която извърши детайлна проверка на 
отводнителната система по улицата. В огледите участваха както експерти от Общината, 
така също и от “Пътни строежи - В. Търново“ АД и от “ВиК Йовковци” ООД. В момента 
имаме лице от Университета по архитектура и геодезия, което сме поискали, за да се 
направи консултация основно в северната част на В. Търново – имам предвид Варуша, 
към централната градска част.  

Проверката показа, че дъждоприемните шахти и системата по главната улица 
са в изправно състояние, не са затлачени, но теренът се явява водосбор на стичащите се 
води от ул.“България“, както и района над ул. „Васил Левски“ и кв. “Картала“. Обмисля 
се също така да се удължат тези дъждоприемни шахти, но при последния дъжд във 
вторник, който е близо 30 л на кв.м., при строителната интервенция, която направиха на 
левия тротоар общо-взето нямаше тези проблеми, когато сме имали до 30 л на кв.м. Ще 
проследим, имаме и други възможности, които могат да се направят. В момента там не е 
наводнявана цялата улица. 

Както Ви казах, се извършва ремонт на тази част от тротоара. Двете 
дъждоприемни шахти, които се почистват след всеки дъжд, на 5 юли бяха проверени и 
почистени отново. В следващата година по проекта „Интегриран градски транспорт” при 
подмяна на колектора на бул. „България” ще бъде заменен с по-голям диаметър, който ще 
бъде заустен под кино „Искра” в новия, който е изграден преди 4 години. Така че по този 



начин там вече ще се обследва целият район на бул. „България” към централната градска 
част и има възможност там, където ще се ремонтира подземната инфраструктура, да 
бъдат заложени такива съоръжения, които да поемат дъждовете, които са не само във В. 
Търново, не само в България, а и по целия свят. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Неслучайно попитах за проблемите с 
отводняването в централната градска част. Аз не се съмнявам, че ремонтът там е 
изправен, не се съмнявам, че са сложени висококачествени шахти, решетки, капаци и т.н.; 
не се съмнявам, че по централната част може би всичко е изглеждало много добре, само 
че се съгласете, че няма как тази вода, която се стича дотам, да може да се поема, когато 
отводняването във високата част стои все още като проблем. Всичката тази вода от кв. 
„Картала”, от кв. „Варуша” и всички улици, които са успоредни и стигат до бул. 
„България” и ул. „Васил Левски”, се получава един водосбор. И най-перфектният ремонт 
да има на ул. „В. Левски”, при тази вода, тази огромна стихия, която стига додолу, се 
получава това, на което сме свидетели през последните месеци: пропаднали коли, 
стълбове, от които блика вода, откачени регистрационни номера, десетки и стотици 
гневни коментари. Между всички гневни коментари хората вече започнаха да се 
забавляват и да отправят шеги, свързани с рафтинг, атракции „Ниагарски светещи 
стъпала”, разходка с водно колело на кръговото пред „Била”, „Търново като Венеция”, 
„пред общината раздават гондоли”, кану-каят състезания и т.н.  

Т.е., за да не се обезсмисли скъпият и може би качествен ремонт на улица „В. 
Левски”, която се ремонтира доста често през последните няколко години, трябва да се 
помисли за отводняването във високите части. Вие казвате, че се е сменил наклонът на 
тротоара на улица „Васил Левски” и при последния дъжд не се е забелязвал този 
проблем, който се е забелязвал до последния дъжд, който е бил около 30 л на кв.м. Само 
че не мога да си обясня защо трябваше да влезе репортажът в една от водещите 
национални телевизии, като проблем с отводняването на централната ни улица, за да се 
обърне наклонът на тротоара, което не смятам, че е най-добрият вариант - цялата вода да 
се стича от тротоара по стъпалата и отново да стига до имотите на хората на улицата, 
която се намира под ул. „Васил Левски”.  

Проблемът с отводняването в града е изключително сериозен и в никакъв 
случай целта ми не е нито просто да алармирам или някакъв пиар, или каквото и да било. 
Ако трябва, да се направи отделна точка, отделна сесия, ако трябва да се търсят 
консултации с други общини, дори и в чужбина, защото ние много често се 
побратимяваме и със села, и с градове в цяла Европа и извън Европа, но може би трябва 
да почерпим опит там, където ние самите не можем да се справим.  

Въпросът със средствата смятам, че е второстепенен. Ако намерим начин за 
решаване на проблема, след това има много начини за търсене на средства. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Г-жо Дончева, само да Ви обърна внимание: преди 
може би малко повече от месец г-жа Кристалина Георгиева беше във В. Търново. Темата, 
която беше дискутирана във ВТУ „Св. Св. Кирил и Методий” беше за глобалните 
промени и глобалното затопляне. Внимателно слушах и в допълнителен разговор 
говорихме много по тази тема, тъй като и аз съм се интересувал. В момента глобалното 
затопляне на земното кълбо е плюс 1 градус. Това затопляне води до големи климатични 
проблеми. Виждате кога започва летният сезон. Той все още не е започнал. Всичко това 



се измества във времето. Ние всички трябва да се подготвим за това глобално променяне 
на климатичните условия и това, което е правено в годините преди много години, когато 
там не е бил центърът на града, когато Карталът не е бил застроен. Може би трябва и част 
от наредбите да бъдат променени за съгласуването на проектите, които вървят в момента, 
които са вървели и преди това за канализационната, за отводнителната система и т.н.  

В момента всичко онова, което се подготвя от Общината като проектна част, 
всичко онова, което идва и като частни инвеститори, винаги тези проблеми се гледат и се 
консултират. В крайна сметка, няма как да разровим града в момента; това са страшно 
много средства; за да променим канализацията, която поема водосборните тръби и 
шахти. Това ще се прави поетапно, когато има отпуснати средства – бюджетни или 
европейски средства. Ние сме одобрени по „Воден цикъл ВиК 2”, който обхваща и част  
от тази територия в тази висока част на града и бул. „България”. Така че, когато стартира 
този проект и бъде подписан договорът в рамките на следващата година, се надявам 
следващият кмет, който ще бъде избран наесен, да започне да го прави.  

Другото, което искам да кажа: виждате, че не само във В. Търново, навсякъде 
го има този проблем, защото навремето  диаметърът на тези канализационни системи е 
изчисляван по един начин, тъй като дъждовете са били в по-малки количества, а в 
момента ние имаме само за месец юни 60 литра на кв.м в рамките на един час. Предния 
ден имаме близо 30 литра на кв.м за половин час. Това се води бедствие. Ако всеки 
гражданин застрахова имота си, ще получи обезщетение. Не е въпросът да получи 
обезщетение, въпросът е по какъв начин да бъдат решение проблемите. Визията на 
администрацията, на експертите, които са в тази област, е с проектите, които ще 
стартират, да бъде увеличен размерът на тръбите, които поемат тези отводнителни тръби 
и шахти.  

Така че, Париж, Виена, метрото в Ню Йорк беше наводнено; да не казвам и 
други градове. Видяхте наводнението в Гърция; никога там не е имало точно такова. 
Няма как да бъдем изненадани в момента, но тепърва предстоят глобални промени, които 
ще се отразят и на бедствията. Неслучайно от НСОРБ в сесията ни, която беше през 
месец април в Брюксел, сме поискали в следващия програмен период да има средства в 
бюджетната прогноза и програма, отпуснати за превенция. Защото ако това се направи 
превантивно, ако има средства, с които да се направи, в момента няма да ме питате защо 
се е наводнила ул. „Васил Левски”. Години наред тази улица беше с един тротоар, който 
беше понижен, както и сега го направихме.  Като направихме новия тротоар, решихме да 
го изравним, за да може да бъде равен и гладък. Оказа се, че навремето някой го е 
направил така, защото отдолу, под самите стълби, които отвеждат към парка „Марно 
поле”, има помещения на живущите. Не можахме да разкопаем стълбите, да сложим по-
голяма тръба, която да отвежда извън стълбите, към основния колектор, който минава до 
фирма „Вали”. Това не може да стане, защото може да се получи обратният ефект, да се 
наводнят подземните помещения. Другото нещо, което е: тези блокове са строени на 
основен воден източник, който захранва тази част на града. Отдолу под тях върви една 
голяма тръба, която прави водоснабдяването в този участък. Така че няма как да се 
разкопае, тъй като навремето така се е строило. Правила се е тръбата отдолу, отгоре се е 
построил блокът. Кога ще дойде времето да бъде спукана тръбата, аз не мога да кажа. 
Най-лесното и най-бързото нещо беше това, което направихме в момента. Има и други 



мерки, за които е помислено, не само в този участък.  
Съгласен съм с Вас, както казахте - че трябва да се мисли и за високите части. 

Да, помислено е, с „Водния цикъл”, който предстои - там диаметърът на тръбите там ще 
бъде по-голям от съществуващия в момента. 

 
ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 2981/12.06.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 2981 от 12.06.2019 г.  

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Има една поредица от питания, които съм отправил 

към кмета, които са мотивирани от проблеми на гражданите, за които те са се обърнали 
към мен, за това как се харчи обществен ресурс и се надявам Вашите отговори, г-н Кмете, 
да не бъдат като тези, които чух досега по повод на г-жа Дончева. Аз чух: Ами това е 
положението; „ще”. Надявам се отговорите да не бъдат в този смисъл и с това 
съдържание. 

Питането ми е от 12 юни т.г. и е относно „Изпълнение на поети ангажименти 
към жителите на село Ветринци”.  

Уважаеми г-н Панов, точно преди 7 години село Ветринци Ви посрещна с 
хляб и сол при първото Ви посещение като кмет на Община Велико Търново. Тогова 
бяхме впечатлени от факта, че обиколихте селото, запознахте се с основните проблеми и 
поехте ангажименти. Ще Ви ги припомня:  

1. Изготвяне на проект и възстановяване на вековната църква.  
Днес тя все повече прилича на Кулата в Пиза, отколкото на Божи храм. 

Местната общност почисти двора, за да лъсне в целия си блясък критичното състояние на 
историческия паметник.  

2.Възобновяване предложенията на д-р Рашев до МОН за прехвърляне 
собствеността на бившето училище на Община Велико Търново и реализиране проект с 
подходяща за сградата и населеното място функционалност.  

Днес някогашното масивно изградено училище е с продънен покрив, 
изтърбушено отвътре, но със здрави каменни зидове. Двор, превърнат в змиярник. 
Открит басейн, който дъждовете обособяват в чудесна локва за местните патки и 
пъдпъдъци… 

3. Съдействие за изграждане клетка на мобилен оператор във връзка с 
лошото покритие в региона. 

Днес сигналът продължава да излъчва на принципа „тука има, тука 
нема". 

В интерес на обективността Ви благодаря от името на ветринчани за 
съдействието за провеждането на ежегодния песенен фестивал и изграждането на 
детска площадка в местния парк през тази година. 

Относно другата обективност: два мандата не Ви стигнаха да решите 
три проблема, за които поехте ангажимент. 

Въпросът ми : Какво ще направите за краткото време до края на втория 
Ви мандат, за да знаем откъде да започнем при новото управление на Общината 



през следващия мандат на местната власт? 
Моля да ми отговорите устно, с писмен вариант на отговора! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: За „тука има, тука нема” не отговарям аз, нито 

Общината. Ако Вие си бяхте пуснали писмо до фирмата – преди беше МТел, сега 
е А 1, както бях обяснил и на кмета на с. Ветринци, трябваше да ми дадете 
номера, с който сте го пусналии да уведомя да направят проучване, дали има 
достатъчно жители в селото и дали там е изгодно да сложат такава антена. Ако аз 
слагам антени, досега да съм сложил антената. 

Благодарение на млади хора, които идваха през март или април при 
мен с представители на Църковното настоятелство, стартираха всички онези 
неща, които сме говорили много пъти. Имаше едно предпроектно проучване, 
което преди години трябваше да се направят постъпки, Църковното 
настоятелство да го подаде в Общината, Общината да го подаде в 
Междуведомствената комисия по бедствия и аварии, но това не се е случило. Не 
зная по какви причини. Аз не мога да следя дали кметът го е входирал, дали 
Църковното настоятелство го е входирало. В последния ми разговор проектното 
проучване, което се направи и се обнови по моя инициатива, когато хората 
идваха при мен, вчера е минало на Междуведомствен съвет и трябва да влезе в 
Междуведомствената комисия за бедствия и аварии.  

Всички знаем, че когато вкараме проекти, които са приоритетни за 
общината, за населените места, за града, имаме депутати и можем да търсим 
тяхното лоби. Така беше за моста за Шемшево, така беше за пътя „Св. 40 
мъченици”, където участваха всички наши народни представители от всички 
политически партии и тези неща се случиха. Така че, молбата ми е: нека 
използваме ресурса, който имаме. Ако църквата във Ветринци е приоритет, нека 
да се отпуснат от Междуведомствената комисия по бедствия и аварии. МС също 
има комисия, пред която не е кандидатствано; да се кандидатства за средства, с 
които да може да се възстанови. Знаете, че иконите ги прибрахме в Регионалния 
исторически музей и те са на съхранение при тях. Когато се натиска от много 
страни, се получава и Вие сами го знаете.  

Що се касае за А1, молбата ми е, след като във Ветринци е „тука има, 
тука нема”, нека да пуснат молба до мобилния оператор, който желаят да бъде. 
Ще се свържа с тях и ще помоля по-бързо да направят проучване. Това мога да 
направя, но не мога да слагам антени на мобилните оператори. Това го обясних и 
тогава, когато говорихме. 

Що се касае за училището в селото, то е част от Детска почивна база 
или така наречения „Бригадирски лагер”, попадащ в УПИ I от кв.58 по плана на 
селото.  

За имота е съставен акт за публична държавна собственост №  368 от 
02.04.1997 г. С Решение на Министерския съвет на Република България № 1005 
от 20.12.2004 г. целият имот е включен в капитала на учреденото Еднолично 
дружество с ограничена отговорност с държавно участие в капитала „Ученически 
отдих и спорт“.  

Съгласно чл.2, ал.4 от Закона за държавната собственост - не са 



държавна собственост по смисъла на този закон имотите и вещите на 
търговските дружества и на юридическите лица с нестопанска цел, дори ако 
държавата е била единствен собственик на прехвърленото в тях имущество“.  

Това прави процедурата по реда на чл. 54 от Закона за държавната 
собственост за безвъзмездно прехвърляне в собственост на общините на 
държавно имущество неприложима за конкретния случай. 

Водени са няколко разговора с двама министри на образованието да го 
извадят от търговското дружество, за да влезе; имахме идея да се прави социален 
център, център за зелени училища, където да ходят децата от община В. Търново 
и от съседните общини, също така и за старчески дом. Това нещо не можа да се 
случи, защото и Вие знаете, че когато е в капитала на търговско дружество, няма 
как да се случи. Имаме много такива имоти и в Стария град, и на други места в 
общината, в населените места, които са собственост на търговски дружества, 
държавни. 

Това мога да Ви кажа. Иначе имаме най-добро желание там да се случи 
нещо, тъй като и аз съм бил там на военно обучение за две седмици и съм 
опознал тази част на Ветринци още преди около 30 години; действително 
районът е много хубав.  

В крайна сметка, всичко това е постъпки; и от народните 
представители. Аз, каквото трябва, съм го проверил още преди три години. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Благодаря Ви, уважаеми г-н Панов, само че 
аз съм безкрайно разочарован от това, което чух. Аз очаквах да чуя решения, не 
чаках да чуя сантименти и обяснения 7 години по-късно.  

Ясно, отговорът Ви е такъв, ще го имам предвид, след като минат 
изборите. Вие знаете за какво става дума. Поляната си е на мястото. 

 
ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 3035/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – 
общински съветник, Вх. № 3035/10.07.2019 г.  

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Питането е относно „Процедура по 

финансиране, възлагане и изпълнение на пряка пътна връзка ул."Магистрална" - 
кв. „Бузлуджа". 

Уважаеми г-н Панов, в Инвестиционната програма на Община Велико 
Търново за 2019 година, в параграф 5206 е включен обект „Пряка връзка ул. 
„Магистрална" - кв. „Бузлуджа". Като източник на финансиране е посочено: 
„Преходни остатъци от трансфери между бюджета и държавния бюджет и 
други", а заложените средства са 1 847 788 лв. Впрочем, като член на ПК по БФ 
се информирам от медиите, че те се оказват недостатъчни за завършване на 
обекта. Това мотивира въпросите от настоящото питане: 

1. С какъв нормативен акт и от коя дата са предоставени парите за 
обекта и каква е общата сума по този акт? 

2. Какъв е източникът на финансиране? 



3. Как е изчислена сумата 1 847 788 л в . ,  колко средства ще са 
необходими допълнително и от къде ще бъдат осигурени? 

4. По какъв начин е възложено изпълнението на обекта и на сайта на 
кое ведомство е публикуван? 

5. Коя фирма изпълнява строителството и какъв е срокът за 
завършване по договор? 

Очаквам устния Ви отговор с неговия писмен вариант.  
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Не зная от кои медии сте се информирали. Не 

съм казвал такова нещо - че парите няма да стигнат. Естествено че средствата са 
от преходен остатък от предходната година, тъй като с ПМС № 165 от 07.08.2018 
г. сме получили 1 848 300 лв. С тези средства е подготвен инвестиционен проект 
за изграждане на пътна връзка. Също така с възлагателно писмо № 5300 11650 от 
21.12.2018 г. е възложено на „Пътни строежи – В. Търново” АД, публикувано е 
на сайта на Общината и на профила на купувача.  

Такава информация сега видях от питането - че средствата няма да 
стигнат. В момента даже допълнително сме искали да има залесяване на трасето. 
Естествено че то не е завършено, към своя финал е. Аз смятам (и специалистите, 
които са разглеждали този проект), че тези средства са напълно достатъчни. 
Накрая мога да кажа колко средства са изразходени и колко са останали, но за 
недостиг на средства нямам въобще такава информация, след като и снощи 
говорих със специалистите от Общината. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Благодаря, г-н Кмете! Аз пропуснах това, но 
тъй като кметът ме дръпна за опашката, да аз написах: ”Моля да ми бъде 
предоставен устен отговор, ако не присъствате – писмен”, защото минаха два 
месеца. Виждаме как след някоя друга точка ще одобряваме командировките на 
кмета и да видим къде е бил на 25-27 юни, когато трябваше да отговаря на 
въпросите тук. Вероятно е имал по-важни ангажименти от това да присъства на 
сесията.  

Прави впечатление, г-н Панов: май само „Пътни строежи” изпълняват 
поръчки. Не ми стана ясно как се е получило това възлагателно писмо. Ясно е, че 
от поредното ПМС; аз минавам оттам всеки ден поне по два пъти. Вие също го 
видяхте. Нека да призная – бяхме заедно. Не зная как ще поеме това отводняване. 
То всъщност се вижда как поема. Вие, като специалист по бедствии и аварии, и 
докторант, вероятно сте си дали сметка, че съвсем не е направено както трябва. 
Ето – ново строителство, ама този водопад, който идва отгоре, той си отива 
надолу, към „Магистрална”, към „Практикер” и къде ли не още. Водата върви по 
най-лекия път.  

Харчим едни пари, а какъв ще бъде ефектът, защото тук говорим само 
за проблеми, които ново или старо строителство са. Да, добре, старото, а  новото? 
Вие сигурен ли сте, че тази канализационна мрежа ще поеме водата? Аз Ви 
казвам: „не”, защото съм свидетел какви потоци вървят и как се заустват по ул. 
„Магистрална”.  

Не казахте какъв е срокът за завършване по договора. На този въпрос 
не ми отговорихте и се надявам да го направите в някакъв порядък, какъвто 



намерите за добре; надявам се още днес! Явно, че не чели задълбочено питането. 
Разчитате, че отговорът ще бъде устен, че аз ще пропусна това.Не, не го 
пропускам: Какъв е крайният срок за завършване на договора, г-н Панов? 

 
ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 3036/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – 
общински съветник, Вх. № 3036 от 10.07.2019 г.  

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Питането е относно Предприетите от Вас 

действия за решаване на проблемите, описани в молба Вх.№ 94-ХХ-1038 от 
10.06.2019.  

Уважаеми г-н Панов, с цитираната входяща молба живущите в блок 13, 
ул. „Деньо Чоканов" № 7 се обръщат към Вас да предприемете действия, които 
да сложат ред в хаотично разпънатите кабели на телевизионни, интернет и други 
оператори. Действия, в съответствие с държавната и общинска нормативна 
уредба. 

Неудобно ми е да Ви го кажа, но в законово установения срок отговор 
от Вас до молителите няма. Днес разговарях, и днес няма отговор, г-н Кмете. 10 
юни, 10 юли, 30 юли – сроковете вероятно не ви интересуват. 

Още по-неудобно ми става заради Вас, когато гражданите споделят с 
мен, че нищо не е направено. 

Въпросът ми към Вас, който задавам без неудобство:  
Ще изпълните ли и кога задълженията си като кмет на Община Велико 

Търново към гражданите, живущи в блок 13, ул. „Д.Чоканов" № 7, а със 
сигурност и към стотици други, попаднали в същата ситуация? 

Моля да ми отговорите устно и с писмен вариант на отговора! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Г-н Витанов, на 25-27 юни бяхме на годишна 

среща на местната власт с Министерския съвет, което е обявено още три месеца 
преди това. Така че Ви отговарям къде съм бил. 

Що се касае до крайния срок на договора – всички договори, които се 
изпълняват, нямат срок на договора. Предполагам, че до месец-месец и половина 
ще завършат строително-ремонтните работи по изграждането на този участък и 
ще Ви уведомя точно кога ще приключат. 

Във връзка с питането Ви: с наше писмо сме изпратили становище до 
живущите в бл.13 на ул. „Деньо Чоканов“ № 7. Мисля, че беше тази седмица. 

Разполагането на кабелни електронни съобщителни мрежи в 
съсобствени сгради става съгласно изискванията на Закона за управление на 
етажната собственост и Наредба № 35 от 30.11.2012 г. за правилата и нормите за 
проектиране, изграждане и въвеждане в експлоатация на кабелни електронни 
съобщителни мрежи и прилежащата им инфраструктура. 

Съгласно чл. 11, ал. 1, т. 10 от Закона за управление на етажната 
собственост Общото събрание на собствениците приема решения за поставяне на 
реклами или технически съоръжения върху сградата. 



Съгласно чл. 34, ал. 1 от Наредба № 35 от 30.11.2012 г. за правилата и 
нормите за проектиране, изграждане и въвеждане в експлоатация на кабелни 
електронни съобщителни мрежи и прилежащата им инфраструктура въздушни 
кабелни електронни съобщителни мрежи и прилежащата им инфраструктура 
могат да се изграждат:  

1. чрез окачване на съобщителен кабел по носещо въже или на 
самоносещ съобщителен кабел между две сгради; 

2. чрез укрепване на съобщителен кабел по стени, както и чрез 
извеждане на съобщителен кабел на стена или стълб от изкоп или въвеждане на 
съобщителен кабел в изкоп. 

Съгласно чл. 38 от Наредба № 35 от 30.11.2012 г. за правилата и 
нормите за проектиране, изграждане и въвеждане в експлоатация на кабелни 
електронни съобщителни мрежи и прилежащата им инфраструктура 
изграждането на въздушна кабелна електронна съобщителна мрежа и 
прилежащата й инфраструктура чрез укрепване на съобщителен кабел и/или 
монтиране на устройства върху стена може да бъде извършено в кабелни канали 
или по друг начин, при който не се нарушава архитектурният вид на сградата, 
само след получаване на предварително писмено съгласие от собственика на 
сградата по реда на Закона за управление на етажната собственост. 

Това е отговорът по този въпрос, така че аз не виждам смисъл да чакат 
отговора. Ако има някакъв проблем, ще ги пратим в Службата по етажна 
собственост, ако трябва, да им разяснят. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Уважаеми г-н Кмете, аз Ви благодаря за 
образователната лекция, за която не съм Ви помолил; най-малко Ви молят и 
гражданите; но аз очаквах да чуя решаване на проблема. Аз споделих моето 
виждане в предишните отговори, че това е положението, а тук даже и това не 
става. А че са обезобразени сгради, че тези хора искат и правят и други неща, за 
да облагородят пространството около големия жилищен блок, в който живеят, е 
факт. Ето, г-н Трифонов и той живее там. Блокът е опасан с тези кабели, а и не 
само там. А Вие сега тук ми четете едни лекции... И какво от това? Намерете 
решение на проблема – Вие сте кмет на община В. Търново!  

Хубаво, до МТел трябвало да се напише някакво писмо. Тук не знам 
кой трябва да пише писма. И друго: моля Ви да дадете номера на писмото! Вие 
казвате: „Пуснахме едно писмо”. Дайте номера! Много се съмнявам, че сте 
пуснали писмо. Човекът каза: „Още няма отговор”.  

 
ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 3037/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – 
общински съветник, Вх. № 3037 от10.07.2019 г.  

Г-н Витанов заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Питането е относно: „Инциденти с 

агресивни бездомни кучета в квартал „Бузлуджа" - ул. „Георги Бенковски" и „Д. 
Чоканов". Апропо, и Вие живеете на тази улица, г-н Кмете; или имате адрес там. 



Уважаеми г-н Панов, с подписка с Вх. № 94-КК-3408-1 от 17.05.2019 г. 
граждани, живущи на ул. „Георги Бенковски" 5, се обръщат към Вас с настояване 
за предприемане на мерки за справяне с агресивни бездомни кучета. Описват 
случай на нападнат гражданин, но са известни и други такива според живущи в 
този район.  

Подписката е изпратена и до Областния управител. И от тук започва 
бюрократичния сериал „кучето казало на опашката си". Гражданинът отива в 
Общината, оттам го пращат във фирмата, която стопанисва кучешкия приют, 
оттам пък го пращат в някаква фондация. Междувременно областният управител 
пише до Вас, с копие до гражданите, иска Ви писмено становище и тук дирите се 
губят. А бездомната и агресивна кучешка глутница продължава да ръмжи, плаши 
и ръфа.  

Последният случай преди дни е на паркинга на ул. „Деньо Чоканов". 
Един от пострадалите е дете на наш колега, общински съветник от ГЕРБ. Но 
вероятно той се страхува да публицира проблема.  

Уважаеми г-н Панов, дадохме стотици хиляди публичен ресурс за 
построяване и обзавеждане на общински кучешки приют. Даваме стотици хиляди 
годишно, за да се осигури безопасността на гражданите от агресивни четириноги 
и ръсещи зарази. Има необходимата нормативна база - държавна и местна. Няма 
го най-важното в случая: Вашата съпричастност към описаните проблеми на 
гражданите, които са валидни за голяма част от Велико Търново и населените 
места на общината. И бездействието и бездушието на отговорни служители и 
фирми. 

Въпросът ми е: Какви конкретни мерки и в какъв срок ще 
предприемете като спешна кампания за опазване живота и здравето на 
гражданите на В. Търново от бездомни и агресивни кучета. 

И тук да добавя: всъщност този въпрос е превантивен, той е по повод 
на един реален проблем, но да не станат ситуации, които за съжаление завършват 
трагично. 

Моля да ми отговорите устно, с писмен вариант на отговора! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: С приемането на Закона за 

ветеринарномедицинската дейност през 2005 г. и Закона за защита на животните, 
приет през 2008 г., общините в Република България се задължават да приемат 
програма и наредба за овладяване на популацията на безстопанствените кучета, 
както и да изградят приюти за безстопанствени кучета.  

Община Велико Търново има приета наредба и програма, като с 
Решение № 1526 от 30.04.2015 г. на Великотърновския общински съвет. 
Изграден е със собствени средства приют за безстопанствени кучета с капацитет 
80 бр. Същият започва дейността си през септември 2015 г., като от създаването 
му досега, през него са преминали 876 бр. кучета. От тях 487 бр. са осиновени, 
което означава, че са изведени от улиците и междублоковите пространства. 
Приютът се стопанисва от Община Велико Търново, а не от частна фирма, както 
описвате в питането си. Може би имате предвид нещо друго, за което по-нататък 
ще стане въпрос. 



С цел намаляване на популацията на безстопанствените животни 
/кучета и котки/ от тази година приютът предоставя на гражданите безплатна 
кастрация на дворни кучета и котки. Съгласно Закона за защита на животните 
безстопанствените кучета се залавят, обезпаразитяват, ваксинират, кастрират и се 
връщат по местата, откъдето са заловени, с изключение на здравни и учебни 
заведения. Агресивните не се връщат, а се оставят за наблюдение и при доказана 
агресивност се евтаназират.  

Съгласно разпоредбите на Закона за Ветеринарномедицинската 
дейност понятието „агресивни кучета“ означава кучета, които проявяват 
спонтанна неадекватна реакция, насочена срещу хора и животни. Агресивността 
се доказва с комисия от независими ветеринарни лекари и представители на 
неправителствена организация. При възникване на инцидент с безстопанствено 
куче, пострадалият трябва да представи медицинско удостоверение и да посочи 
кучето, което го е наранило.  

Всички останали действия, различни от гореописаните, представляват 
нарушаване на законовите норми, за което са предвидени съответни 
административно-наказателни разпоредби.  

В Община Велико Търново са постъпили три сигнала за по-голям брой 
кучета (както Вие ги наричате – „глутница”), които пребивават в гората между 
кв. „Бузлуджа“ и кв. „Чолаковци“. Сигналите са предадени незабавно на ЕТ 
“Пролет-Йордан Йорданов“, с която Общината има сключен договор за залавяне 
и транспортиране на кучетата до кастрационния център в приюта. В този район 
са заловени 8 бр. кучета, като същите са обезпаразитени, кастрирани и съгласно 
Закона за защита на животните са върнати по места. Част от животните са 
заловени и от фондация „Четири лапи“, която при съвместен проект през месец 
април тази година кастрира 257 бр. кучета и котки. Досега в Община Велико 
Търново няма постъпили сигнали за възникнал инцидент с въпросните кучета. 
Причината за наличието на тази глутница, както и такава в района на ул. 
„Зеленка“, е целенасоченото им събиране от други населени места от живущи в 
тези райони.  

Акцията в района продължава до залавяне и обработване на всички 
кучета, описани в сигналите. 

Съгласно доклада на фондация „Четири лапи“, извършила преброяване 
на безстопанствените кучета и котки на територията на Община Велико Търново, 
броят на безстопанствените кучета е много нисък, което може да се счита за една 
от причините за увеличения брой бездомни котки. 

Във връзка с Вашето твърдение – че не е уведомен областният 
управител за предприетите действия, прилагам писмо № 0604 00 117 от 
04.06.2019 г.  

След получаването на сигнала е възложено на фирмата да залови тези 
кучета. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Аз не съм твърдял, че не сте дали становище 
на областния управител, тъй като разполагам с това писмо. Аз цитирам точно 
областния управител за това, че човекът е отишъл в отдел „Екология”. Казано му 



е, че знаят за проблема, но нищо не може да се направи, защото с бездомните 
кучета се занимава фирма „Пролет”, която има договор с общината. „Проведен 
беше разговор с представител на фирмата, който заяви, че със залавянето на 
кучетата се занимава някаква фондация”. Аз цитирам жалбата на човека. Така че, 
не ми вкарвайте в устата нещо, което не съм казал аз. Някакви комисии, някакви 
болнични...  

Пак не виждам колегата, но като се съберете с групата, питайте ги. И 
всъщност доказателството за агресивността на кучето е точно неговото нахапано 
дете. Тръгват да гонят кучето и някъде там, покрай „Лидъл”, го залавят. А ако е 
нямало хора? Обаждат се на 112. Аз не знам, може би и армията трябва да 
докарат тук.  

Очевадно проблемът не е решен и този въпрос е дотолкова, отново 
казвам - превантивен, доколкото да не се случи нещо, което да завърши с нелеп 
инцидент.  

Моля Ви, г-н Кмете, от името на тези граждани, на които също не сте 
отговорили, да вземете мерки! Питах ги днес сутринта, хората не са получили 
отговор. 

 
ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 3038/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – 
общински съветник, Вх. № 3038 от 10.07.2019 г. 

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си.  
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Питането е относно „Прилагане и 

изпълнение на Наредбата на Великотърновския общински съвет за реда и 
условията, свързани с разкопаване на благоустроени общински терени и зелени 
площи при извършване на СМР на елементи от техническата инфраструктура на 
територията на Община Велико Търново" (приета 2012 г., допълнена и изменена 
2016 г.). 

Уважаеми г-н Панов, според скромното ми мнение горецитираната 
Наредба е един от най-добрите нормативни документи, които 
Великотърновският общински съвет е приемал: като структура, яснота, 
формулиране на изисквания, отговорности, санкции и други.  

В същото време, сблъсквайки се като граждани със състоянието на 
Великотърновската инфраструктура, не намирам нито един аргумент, че тази 
Наредба се прилага на практика.  

Само няколко примера от десетките такива: на ул. „Стоян Коледаров" - 
две разкопавания, които не са възстановени от месеци (Тази дупка стои от два 
месеца, постоянно във вода, колите скачат там, безобразие е);  ул. „Сергей 
Румянцев"; ул. „Баба Мота" - с месеци; подхода към автогара „Запад” - от 8 
месеца; Пътя Шемшево - Велико Търново - от месеци, сега – второ разкопаване 
пак по същия път; ул. „Димитър Буйнозов" - от 4 месеца; ул. „Христо 
Смирненски"; ул. „Мир".  

Не представям снимки, за да се разходите и видите лично с две 



препоръки: да не попаднете в изоставени изкопи и да направите снимки, които да 
си качите на Вашата страница; не само тези с фойерверките. Заедно с хлътналите 
и повдигнатите шахтови капаци, те формират улично безобразие, което 
гражданите и гостите на Велико Търново не заслужават. За опасността от ПТП 
нека КАТ се произнесат към Вас.  

Въпросите от настоящото питане:  
1. Съставени ли са протоколи съгласно чл. 25, ал. 1 от Наредбата за 

периода юли - декември 2018 и януари - юни 2019? (Така е по Наредба – трябва 
да има такива протоколи.) Ако има такива, моля да ми ги представите! Ако няма 
- защо най-важната част от Наредбата не се спазва? 

2. Изпълнява ли се чл. 24, ал. 1 и от кои експлоатационни дружества?  
3. Колко акта, съгласно чл. 30, ал.2, и колко наказателни 

постановления, съгласно чл. 30, ал. 3 от Наредбата, са издадени за нарушения 
след 01.01.2018 г., на кои юридически или физически лица и на каква стойност? 

В рамките на Вашия отговор ще задам допълнителни въпроси, ако се 
налага. 

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Г-н Витанов, понеже казахте, че качвам на 

моята Фейсбук-страница, запитах се и ми беше много интересно навремето, 
когато Вие сте били заместник-кмет, като е нямало  Фейсбук, явно само вестници 
сте чели, оттам е идвала информацията, и съвсем случайно ми попадна един 
материал: „Кучетата не четат вестници, търсете инж. Витанов!”. А сега мен ме 
търсят постоянно, и на Фейсбук, и жалбите, които пристигат. С всичко онова, 
което в момента гражданите имат като проблеми, естествено, че гледаме да се 
справим, но натрупаните от години неща и нерешените проблеми смятам, че 
успяваме да се справим с някои от тях. Да, навремето е бил решен въпросът с 
отводняването. Но в момента, пак казвам: затоплянето и глобалните промени си 
оказват влияние, така че ние трябва да търсим нови алтернативни варианти.  

По съществото на въпроса. Действително тази Наредба е една от 
добрите наредби. ВиК „Йовковци” са едни от потърпевшите, на които постоянно 
се налагат санкции. Те имаха една депозитна вноска около 20 000 лв. В момента 
имат около 10 000 лв. Има изготвен протокол за месец юли и за декември. 
Описал съм Ви го; в момента даже има доста остро писмо към ВиК „Йовковци” с 
глоба от 10 000 лв. Мисля, че преди две седмици го изпратихме. Проблемът е 
неремонтираната ВиК инфраструктура, която е на много години. Там, където е 
ремонтирано по „Воден цикъл 1”, там нямаме разкопаване на участъци за 
подменяне на водната инфраструктура. Този участък на „Мармарлийска”, където 
цитирате, е проблемен от много години.  

Изпратили сме им доста остро писмо, че в срок еди-кой си глобата ще 
бъде в рамките на 10 000 лв. В момента те имат внесен депозит 10 090 лв. като 
гаранция. Единственият проблем е с ВиК „Йовковци”. Всички останали 
експлоатационни дружества: „Топлофикация”, „Газификация”, „Енерго про”, 
отстраняват авариите и може би в рамките на една седмица възстановяват пътния 
участък. Много пъти сме говорили с директора на ВиК. Когато се обадя, винаги 



има решение, но в крайна сметка няма ние да се молим. Има депозити и когато те 
не си свършат работата, ние сме го възлагали да го свършат с техните средства.  

Има около 12 участъка разкопани, които не са довършили. Ще се 
съобразя със срока, който съм им поставил, след това ще наложа санкцията и 
общината ще го свърши. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Благодаря Ви, г-н Кмете! Първо за закачката 
- че кучетата не четат вестници: аз съм наследил от баба си чувството си за 
хумор, така че го приемам от тази страна. Второ, може би тогава не са били 
толкова интелигентни, но сега са. Трето, Вие като видите зор, се връщате 20 
години назад. Не Ви го пожелавам, г-н Панов, защот в тези условия – финансови, 
политически и всякакви, които част от хората в тази зала си спомнят, ние 
издържахме четири години. Не съм сигурен Вие дали щяхте да издържите и 
четири месеца. Но пак казвам: като видите зор – веднага назад във времето. 
Понятно е. Като няма какво да ми отговорите, ще се връщате 20 години назад.  

И наистина нищо не ми отговорихте. Една заплаха за глоба, едни остри 
писма; остава писмата да са любовни, а не остри. Обаче има разкопавания, които 
стоят по осем месеца, по четири месеца. Извинявайте, има сключени договори, 
има Наредба. Вие не спазвате наредбите. Аз не обвинявам тези дружества. Щом 
като могат така да си оставят ръцете там, където са бутали, нормално е да се 
ослушват. Вземете мерки, г-н Панов! Аз Ви питах конкретен въпрос: колко акта, 
колко наказателни постановления са направени. От Вашия отговор излиза, че са 
нула; едно писмо и дотам; и дупките стоят. За шахтите не говорим, Валерия Ви 
пита за шахтите. И като сложим шахтите и дупките... На „Коледаров” бяхме 
заедно с Вас. Вие самият се хванахте за главата. Затова Ви препоръчах да качите 
снимките. Това ще покаже една самокритичност от Ваша страна, една 
загриженост, че знаете за проблемите. Поне това направете, малко да облекчите 
усещанията на гражданите, че сте съпричастни към този проблем, а не просто 
епистоларно се отнасяте със съответните дружества.  

Завършвам с това: Вие говорите за ВиК. А тези, които строят нови 
жилища и разкопават улиците, тях какво ги правим? Например ул. „Димитър 
Буйнозов”. 

 
ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 3039/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – 
общински съветник, Вх. № 3039 от 10.07.2019 г. 

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си! 
Г- СТОЯН ВИТАНОВ: Питането е относно „Предоставяне 

информация по отхвърлени предложения от групата на БСП”. 
Уважаеми г-н Панов, при приемане графика за работа на 

Великотърновския общински съвет за второто полугодие на тази година Вашите 
общински съветници (както обичате да демонстрирате някакъв вид собственост) 
отхвърлиха две от предложения на групата на БСП.  

Първото се отнася до резултатите от прилагане на Наредбата на 



Великотърновския общински съвет за насърчаване на инвестициите с общинско 
значение и издаване на сертификат клас „В", приета през 2014 г., изменена и 
допълнена през 2016 г.  

Второто е продиктувано от необходимостта да се запознаят 
гражданите на общината с дейността и резултатите от нея на общинските 
предприятия за 2018 г.  

Въпросите от питането: 
1. Съгласно чл. 3, ал. 1, т. 2 от Наредбата сте длъжен да съдействате за 

прилагането на мерки за насърчаване на инвестициите по Закона за насърчаване 
на инвестициите.  

По какъв начин сте съдействали и в резултат, колко сертификата за 
инвестиционни проекти с общинско значение сте издали по чл. 3, ал. 1,т. 3 от 
Наредбата от 01.01.2015 до 01.07.2019 г.? 

2. През първия Ви мандат създадохме, 2013 г., ОП "Зелени системи", 
като един от мотивите бе оптимизиране на разходите. Беше закупена техника за 
стотици хиляди лева. Единственото общинско предприятие, за което сте 
засекретили резултатите от дейността му е ОП „Зелени система". Знаем само, че 
за миналата година са изразходвани 2 101 000 лв.. Ама какво е правено, какви са 
резултатите, на нас, гражданите на Великотърновската община, не ни се полага 
да знаем. 

Въпросът ми: На колко лева възлизат външните услуги за 2018 г., 
използвани от ОП „Зелени системи”, в това число по дейности и на кои фирми и 
физически лица са възлагани? 

3. На колко лева възлизат приходите от рекламна и други дейности – 
общо и по пера на ОП „Общинско кабелно радио – Велико Търново” за 2018 г.? 

Моля за устен отговор с неговия писмен вариант! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Ще започна от втора точка. Общинско 

предприятие „Зелени системи” към 31.12.2018 г. запазва щатната си численост от 
179 бройки, от които към същата дата са заети 147. Разликата от 27 щатни 
бройки е резерв за реакция при аварийна ситуация. 

Разходването на средствата е съобразено с одобрения бюджет на 
предприятието за 2018 година и е свързано с извършване на дейности по 
почистване на гробищни паркове в населените места, косене и почистване на 
паркове, зелени площи, междублокови пространства, четвъртокласна пътна 
мрежа, измиване и поддържане на чистота на улиците в гр. Велико Търново, 
извършване на сметосъбиране и сметоизвозване на битови отпадъци от 
населените места в община Велико Търново съгласно график за същото. Всички 
тези дейности са вменени и постоянни съгласно Правилника за организация и 
управление на дейността на общинско предприятие „Зелени системи”. 

През 2018 година два пъти са почистени и окосени гробищните 
паркове в населените места. Това са общо 623,54 дка. Почистена е 883,70 дка 
четвъртокласна пътна мрежа. Поддържани са 253,724 дка зелени площи, 
включващи паркове и междублокови пространства в централна градска част и кв. 
„Картала”, които са окосени шест пъти само за 2018 година, или това са общо 



1524 дка както следва... (Тук съм Ви ги дал в една таблица.) 
В периода 15.10.2018 до 19.10.2018 г. е извършено почистване от 

външната страна на монолитната стена от храстова растителност с цел 
осигуряване добра осветеност на обекта. Общо почистената площ на хълма 
Трапезица за 2018 година, включваща всички откоси е 241 дка. 

През зимния период (януари-март, ноември-декември 2018 г.) е 
извършвано почистване на сняг и опесъчаване на автобусни спирки, тротоари и 
стъпала в градската част, както и в поддържаните от ОП „Зелени системи” 
паркове, а именно: „Майка България”, „Марно поле”, „Акация”, „Дружба”. 

Ежедневно е почиствана и поддържана чистотата на тротоарни 
пространства в град Велико Търново, приблизително над 330 000 кв.м. 
Периодично е извършвано почистване на шахтите в града. През периода март - 
април, август - септември 2018 г. бе организирано измиване на улиците в гр. 
Велико Търново. Извършено е миене на алеите в парк Марно поле и района 
около каскадата в периода 18 - 20 юни 2018 година. 

През 2018 г. Общинско предприятие „Зелени системи” е сметосъбрало 
7616,18 т. битов отпадък от 40 населени места в общината, от които 7348,62 т. са 
предадени за депониране, а 267,56 т. за компостиране. 

Извършена е рекултивация на терен пред Факултета за изобразително 
изкуство с цел унищожаване на почвен паразит. Подготви се с нова почва, 
обезпаразити се и се извърши ново зацветяване.  

Осъществена е подготовка на терени и засаждане с цветя и храсти, 
както и работа по тяхното поддържане. През месеците април и октомври е 
извършено залесяване с разнообразни фиданки в кв. „Картала” на града. 
Извършено е окастряне на опасни и изсъхнали клони на дървета в парковете и 
улиците по заповед на Кмета на Общината по жалби и сигнали на граждани. През 
есенния сезон ежедневно са събирани листа от парковете и тротоарните 
пространства и са транспортирани до депото във В. Търново.  

2018 година не мина и без възлагане на допълнителни дейности, а 
именно: почистване от храсти и тревиста растителност на двора на Социалния 
център - извършени са две почиствания през месеците юни и септември 2018 г.; 
почистване от храсти и тревиста растителност от вътрешния двор в бившия 
пионерски дом - от 11.06.2018 г. до 29.07.2018 г.;косене и почистване на път от 
ул. ”Крайбрежна” до началото на ул. „Гурко” и Интерхотел „Велико Търново”; 
косене на стадиони в с. Самоводене (април, май), с. Леденик (май) и с. Приеово 
(юли); косене на дере в с. Присово през месеците април и юли; косене, 
почистване и кастрене на клони и храстова растителност вход/изход Велико 
Търново - направления Велико Търново до разклона за с. Леденик и Велико 
Търново до разклона за с. Малки чифлик - извършено от 16.07.2018 г. до 
30.07.2018 г.; ринене на сняг от стадион Ивайло в периода 1 - 2 март 2018 г. и 3 - 
4 декември 2018 г; косене и кастрене на храсти и надвиснали клони на държавен 
път Вонеща вода, посока Трявна до границата на Община Велико Търново.  

Одобреният бюджет на предприятието за 2018 г. е 2 305 150 лв., от 
които са изразходвани 2 101 021 лв. съгласно касовия отчет към 31.12.2018 г., 



където изпълнението на бюджета е приблизително 91,14 % от планирания за 
годината. Съпътствайки изпълнението на бюджета на разходната част за 2018 г., 
с това за 2017 г. се наблюдава увеличаване на разходите за местни дейности, 
както и в сравнение с 2018 г. в размер на 1 896 000 лв. Увеличението е 10,80 %, 
което в абсолютна стойност представлява 204 835 лв. и основно е в резултат на 
увеличаването на Фонд „Работна заплата” за 2018 г.  

През 2018 г. по Инвеетшщонната програма е закупен прикачен 
инвентар (косачка и кастрачка) към специализирана машина Мерцедес Унимог, 
които са на обща стойност 38 000 лв. Изградена е система за видеонаблюдение в 
Автобаза - гр. Килифарево на стойност 2960 лв. За нуждите на предприятието са 
закупени складов и офис контейнер на стойност 29 872 лв. 

Реализираните приходи на предприятието за 2018 г. са от 
сметосъбиране на твърди битови отпадъци, от услуги по почистване на терени, 
от стопанисване на тоалетна в парк „Марно поле” и предоставяне на други 
услуги на обща стойност от 16 611 лв. без ДДС. Разпределението на приходите 
по видове услуги е както следва: почистване на терени - 759 лв.; извозване на 
твърди битови отпадъци и сметосъбиране - 9 786 лв.; поддържане на тоалетна в 
парк „Марно поле” - 2 361 лв.; измиване с водоноска - 539 лв.; предоставяне на 
дробилка - 3 166 лв. 

Разходът за външни услуги през 2018 г. е на стойност 138 499 лв. и 
представлява 6,59 % от разходите по касов отчет, които са 2 101 021 лв. Тук съм 
приложил списък на фирмите, които са извършвали външни услуги през 2018 г., 
а също така и по точка 3 общата стойност на приходната част от реклами и цени 
на услуги за 2018 г. е 16 355,33 лв.  По пера същите са разпределени както 
следва: приходи от рекламна дейност - 5071,99 лв.; приходи от цена на услуга за 
радиоточки за абонати от В. Търново – 3676,67 лв.; приходи от цена на услуга за 
радиоточка за абонати от населените места на община В. Търново - в размер на 
6926,67 лв. 

По първата точка искам да кажа, че още на предишното заседание на 
Общинския съвет заместник-кметът на община В. Търново – г-жа Данева, Ви е 
казала за сертификата за инвеститори, клас „В”. И за да не стават спекулации 
като предния път - че няма инвеститори във В. Търново, че ние не предлагаме 
необходимите условия за инвестиции, обръщам внимание специално, че на 
територията на В. Търново функционират редица компании и предприятия, които 
според общия размер на вложенията и значението им за местната икономика 
отговарят на този клас и на условията, за да ги сертифицираме. Примерно: 
„Престиж”, „Мегапорт”, „Лактима”, „Екстрапак” и още много други. А също и 
големи търговски вериги и представители, които са отворили свои обекти, 
хипермаркети, шоуруми и сервизни бази във В. Търново през последните години. 
Фактът, че до момента няма процедура за издаване на сертификат, клас „В” е 
показателен за добрата бизнес среда във В. Търново и най-вече - че Общината 
подпомага дейността им с доброто административно обслужване.  

Това е ангажимент на тези инвеститори, ако искат, да си извадят такъв 
сертификат, не ние да ги натискаме. Ако на тях им е необходим този клас за 



кандидатстване за други проекти, за други инвестиции, които искат да направят 
на други места, те имат пълното право да се регистрират. Както Ви казах, имаме 
много такива инвеститори във В. Търново, които отговарят на условията за 
сертифициране.  

Инвестиционният интерес към В. Търново е засилен и това не го 
отчитам само аз, а го отчитат много хора. В момента мога да говоря за средна 
работна заплата в града, но не искам, без да имам официална информация, която 
очаквам да получа в рамките на месец. Не е „градът на 500-те лева”, както се 
говореше преди години, заплатите вече са на доста високо ниво. Важното е, че в 
нашия грпад нямаме безработица и това го отчитат много хора от реалния 
бизнес, които работят във В. Търново. Но важно е и друго, за да има такъв голям 
инвеститорски интерес: прословутата магистрала от 70-те години - „Хемус”, 
която реално ще бъде факт към В. Търново след 2-3 години. Има реални действия 
и реални средства, които вече са заделени за това строителство и не е химера, 
както всички ние говорихме преди години. Също така мога да кажа, че с моите 
служители сме положили максимални усилия самата магистрала да бъде най-
близо до В. Търново, на най-добро и допустимо място за инвеститорите.  

Не на последно място искам да кажа и за пътя Русе – В. Търново. От 
тази година започва строителството Русе – Бяла.  

Тези два важни инфраструктурни обекта се отчитат не само от 
инвеститорите, но и от Световната банка, която прави специален анализ във В. 
Търново, най-вече, че анкетата, която са направили в бизнес средите, показва, че 
има огромен интерес към нашия град. И вместо да работим заедно този 
инвеститорски интерес да продължава и да има още повече инвеститори, нека да 
не си задаваме такива въпроси! Ако искате, ще направим една среща с Вашата 
група, с нашата група, с другите групи, със заместник-кметовете и с всички, 
които се занимават с икономическо планиране и развитие, да помислим какво 
друго може да се направи.  

Виждаме, че на запад, където реално ще бъде най-близкият вход от 
„Хемус” и от Русе – Велико Търново, от Момин сбор, е завишен инвеститорският 
интерес и цените на парцелите вече са доста вдигнати. След като са вдигнати, 
значи има търсене. Няма какво да си приказваме неща, които не са реални. При 
условие, че в момента са стигнали да търсят работници на над 40 км от В. 
Търново...  

Още преди три или четири години направихме среща с кметовете от 
населените места, които подадоха информация както на Бюрото по труда, така и 
на бизнеса, който търси работници и постоянно има тази връзка. Знаете, че има 
организиран транспорт от различните предприятия, които събират работници от 
населените места да работят в община В. Търново. В момента вече се стига към 
Полски Тръмбеш. Така че, в града, ако на някого му се работи, има работа. 
Реално, в момента безработицата е почти на нула.  

Всичко това се дължи на това, което Вие сте приели като програми, на 
моята програма за управление, като инвестиции, които са направени в рамките на 
европейски проекти и програми, с бюджетни средства в града и градът се развива 



в добра насока и смятъм, че трябва да се гордеем с това, което заедно сме 
постигнали. Нека да не говорим за града (разбрах за дебата, който сте имали на 
предната сесия), че няма инвеститори, че не искат да идват, защото това влияе на 
добрия имидж на общината, на имиджа, за който сме работили години наред 
както Вие, така и аз, така и администрацията. И резултатите действително са 
добри, г-н Витанов. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Кмете, аз Ви питам: имаме една наредба 
имаме едни по-добри условия, които тази наредба дава за инвеститорите и го 
правя без грам заяждане; напротив, доколкото има критичен поглед, той е за това 
- за какво приемаме тази наредба; така излиза.  

Вие цитирате фирми, които са били създадени и сега се разширяват, 
във време, когато не сме имали такава наредба. Имането на наредба, която дава 
облекчения за придобиване без търг, с комуникации и ред други ангажименти...  
Много ми напомня между другото на ситуацията с „Фолксваген”. Извинявам се, 
че аз правя реклама! Тук става въпрос за нещо друго: Общината да рекламира, да 
популяризира, че тук, във В. Търново, има такава наредба и могат да се 
възползват. Тук става въпрос за терени. Ние всяка година приемаме общински 
програми за разпореждане с общинско имущество. Дайте да видим кои са тези 
терени! Вие станете инициатори! Ние колко пъти сме искали да се видим с Вас, 
Вие къде леко, къде твърдо отклонявате. Винаги бихме се отзовали на такава 
покана, вече обаче няма време, поне в този мандат. Това е бил смисълът и съвсем 
не са черногледи нещата. Първо, те са реални, ако говорим за дупки, шахти, 
кучета, кабели и какво ли не, което виси по сградите; те са реални, те не са 
измислени от никого и нарочно говорени. Освен това на миналата сесия изобщо 
не се е говорило, че нямало инвестиции във В. Търново. Грешно са Ви предали. 
Това е по смисъла на точка 1 от питането. 

По точка 2: гледам към г-н Иванов, защото той много убедително, 
почти разгорещено; нехарактерно за него; защитаваше защо не трябвало да се 
прави такъв отчет. Използвайки репликата към г-н Панов, се обръщам към Вас, г-
н Иванов: защото хората трябва да знаят как се харчат тези пари. Те са милиони. 
Защо с Вашето настояване тогава, разбира се, и с гласуването на ГЕРБ, кметът да 
загуби 10 минути, за да чете подробно какво прави ОП „Зелени системи”, като 
можеше в един писмен материал, ако има 2 или 5 въпроса да се поставят, да се 
отговори и т.н.  

Между другото, аз имам няколко въпроса, г-н Панов. Те са поставени 
от хора. (Разбира се, ще съхраня тяхната самоличност.) Те са следните и касаят 
ОП „Зелени системи”:  

Вярно ли е, че Йордан Витански печели обществените поръчки за 
доставка на автомобили, втора употреба, за които после се дават куп пари за 
ремонти?  

Имате време, възложете да се направи проучване, вярно ли е това 
нещо. 

Второ: има купена нова прахосмукачка за парковете, която не се 
използва вече две години. Вярно ли е това? Аз не съм виждал такава, но може и 



да се използва. Все пак проверете или възложете да проверят дали това е вярно и 
ако е вярно, защо това е така! Дали е развалена или нещо друго, но тя е нова, аз 
си спомням, че гласувахме едни пари за нея. 

Трето, което безпокои хората: дават се едни 20 000 лв. за цветя 
пролетно време, наесен се вадят и се слагат други, пак за 20 000 лв. Не се смей, 
Зорница! Аз казвам как хората поставят въпросите. Знам какво ще ми кажеш, но 
ние имахме един разсадник, който продадохме вместо фирмата да се възползва, 
да си гледа тя цветята и да излиза по-евтино на общината. В този смисъл е 
зададен този въпрос, а не в смисъл „култури летни и култури зимни”. И вместо 
да се усмихваш така щедро, ти по-добре си свърши работата като еколог на 
Община В. Търново, защото видяхме какво стана и какво се прави по отношение 
на екологията.  

Това са конкретните въпроси.  
И друго, което ми прави впечатление, защото аз разглеждах и наистина 

- единственото предприятие, за което няма отчет, какво е правило в Отчета за 
бюджета за 2018 г., е ОП „Зелени системи”. Ето го, г-н Иванов, може да го 
прегледате! Затова поставих този въпрос. Намерете го, ако искате, само че няма 
да можете! Там ми направи ми впечатление, че например ОП „Реклама” има 
приходи 357 000, разходи 118 000 и има чисти доходи от 221 000 лв. за една 
година. Дайте да видим други фирми (нека да не ги споменавам), на които една 
камара възможности са им предоставени, една камара ресурс – 5000, 10 000, 50 
000 лв. Ето едно успешно действащо предприятие. И това щяхме да го казжем; 
както сочейки проблемите на ОП „Зелени системи” и задавайки тези въпроси, 
така и откроявайки нещо, което се случва и е добра находка това предприятие да 
печели пари и да ги внася в община В. Търново. Защото и от културата става 
въпрос за това, и от ред други структури; и от Двореца на спорта, и от „Спортни 
имоти”. Затова според мен тази тема е важна и, г-н Иванов, не бяхте прав; 
споменавам Ви, за да можете да си направите лично обяснение, ако искате да се 
възползвате; затова поставих тези въпроси. 

 
ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 3041/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – 
общински съветник, Вх. № 3041 от 10.07.2019 г.  

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Отново питане за Варуша. То е относно 

„Средства за ремонт на улици, останали извън обхвата на проект „Привлекателна 
и съхранена автентична градска среда на гр. В. Търново “.  

Уважаеми г-н Кмет, в две свои питания до Вас - едното от април 2018, 
другото от март 2019 година, отправих въпроси, свързани с необходимостта да 
бъдат ремонтирани и улиците, останали извън обхвата на проект „Привлекателна 
и съхранена автентична градска среда на гр. В. Търново“. Това са улиците: 
„Бузлуджа“, „К. Гайтанджията“, „Капитан Петко войвода“, „Братя Миладинови“, 
„Поборническа“, „Шипка“, „Н. Златарски“, „Ст. Караджа“, „Резервоарска“, 



„Панайот Типографов“, „Янтра“, „Т. Лефтеров“, „Родолюбец“.  
В отговора на второто питане Вие уверявате, че: „МРРБ през годината 

поетапно ще осигури съответното финансиране за подмяна на ВиК 
инфраструктурата и ремонта на настилките на горепосочените улици, след което 
Община Велико Търново ще възложи съответните ремонтни дейности“. По 
изчисления на Дирекция „Строителство и устройство на територията” 
средствата, необходими за СМР, възлизат на 6 998 160 лв. с ДДС.  

В тази връзка е въпросът от настоящото, трето, питане по тази тема: 
Към 01.07.2019 година община В. Търново получила ли е средства за 

ремонт на тези улици или поне за тяхното проектиране и на каква стойност? 
И ако ми позволите, още един въпрос, който го няма в питането; все 

пак, предполагам, че оттогава досега може би има някакво развитие: след тази 
дата има ли някакво развитие към момента? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Г-жо Дончева, ако съм магьосник, ще изпълня 
веднага желанието Ви, но в крайна сметка аз съм Ви дал пълна информация, кога 
съм предал всички документи към МРРБ. Министърката идва миналата седмица 
и също имаше зададен въпрос. Тя каза, че поетапно ще се отпускат средствата. 
От практиката ми за тези два мандата обикновено това се прави след първото 
полугодие, след месец юли се отпускат такива средства. Не с ПМС, където има 
ресурс за ремонт на канализации, ВиК и настилки.  

Така че, аз съм ги заложил, одобрени са и оттам нататък чакам да ми ги 
отпуснат. Ако аз можех да ги отпусна, щях да ги отпусна досега 10 пъти, но пак 
казвам, че това се прави обикновено след първото полугодие. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Благодаря, г-н Кмет! Т.е., средства до 
момента няма; очакваме през второто полугодие, евентуално, защото такава е 
била практиката, да се случи и този път.  

Г-н Кмет, няма да спра да питам специално за този квартал. За 
проблемите на този квартал не сте виновен Вие. Далеч съм от мисълта, че вината 
е изцяло от Ваша страна. Те датират от десетилетия. Лошото е, че се стоварват на 
Вашия екип, на Вашата глава (извинявам се за израза, който използвам) поради 
простата причина, че повече от 30-40 години основни ремонти на тези улици не 
са правени и такива ремонти се правят в последните две години. Хората не са 
виждали толкова много средства, колкото по този проект, който се реализира в 
последните две години. Точно поради това трябва да се подходи много 
внимателно с този проект и да има поне една относителна справедливост. Така и 
до днес не получих отговор на въпроса на какъв принцип са избрани кои улици 
да бъдат ремонтирани и кои не.  

И съвсем случайно, преди два дни (тъй като аз съм родом оттам, не 
живея там в момента, но посещавам квартала често поради други причини, 
няколко пъти в седмицата),  влизам в кварталния магазин и продавачката ми 
казва, че започват подписка. Държа дебело да подчертая, че нямам нищо общо с 
тази подписка, не съм инициатор на подписката, не съм давала никакви идеи. От 
краткия си политически опит съм разбрала, че подписките не водят до нищо. 
Както Вие сам казахте преди малко в отговор на едно от питанията на колегата 



Витанов: че за да се случат нещата, трябва да се натиска от много страни. 
Споделиха ми, че започват такава подписка, но не знаят как да я озаглавят и 
единствената помощ, която дадох на моите съкварталци, беше да им кажа как се 
казва проектът, за да могат да си надпишат самата подписка. За два дена те 
събраха почти 200 подписа. Това е от вторник вечерта до днес, днес е четвъртък. 
Във вчерашния ден представител, може би на Общината, ги е посетил много 
бързо след започване на подписката. Не се е представил, спряла е кола с шофьор, 
той е влязъл в магазина, поискал е информация за подписката. Аз не съм била 
там, не мога да препредавам, но хората са били доста притеснени от въпросите, 
които са се задавали относно тази подписка. Общо-взето на принципа: „Защо я 
правите тази подписка сега? Какви са тези улици?”, и т.н., след което бързо си е 
излязъл, отново без да се представи. Нямам представа кой е той. Един друг 
представител на Общината, още като започнах да питам за Варуша, ми беше 
казал следното (много се чудих дали да го кажа): „Такива улици ще направя на 
твоите баби на Варуша, че кънки да карат. Аз ще направя улиците, ти им купи 
кънките”. Край на цитата.  

Отново казвам: няма да спрада питам. Разбирам, че средства няма, но 
трябва да се търсят. 

 
ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Илчев – 
общински съветник, Вх. № 3043/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Илчев – 
общински съветник, Вх. № 3043 от 10.07.2019 г.  

Г-н Илчев, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Мисля, че много добре се получи с 

натрупването на питанията на днешното заседание на Общинския съвет, тъй като 
се очертава ясна тенденция за периодично повтарящи се проблеми, които следва 
да бъдат поставени на вниманието както на Общинския съвет, така и на 
гражданството на В. Търново. 

Пристъпвам към питането.  
Уважаеми г-н Кмет на Община Велико Търново, отправям към Вас 

поредното си питане, свързано е чистотата на атмосферния въздух в гр. Велико 
Търново. В началото на изложението си искам да поясня, че отлагах около три 
месеца настоящото питане, тъй като разчитах поставените от мен въпроси да 
намерят своя отговор с помощта на майката природа, разбирайте - на проливните 
дъждове, от които градът ни не беше пощаден именно в последните няколко 
месеца. 

В едно от предишните ми питания вече коментирахме посочването на 
община Велико Търново като такава с трайно повишени нива на фини прахови 
частици. Поставял съм неколкократно и въпроси, свързани е налагането на 
незабавни мерки за установяване на източниците на замърсяване на въздуха в гр. 
Велико Търново и в община Велико Търново. 

С оглед критерия обективност, който за мен е водещ при поставянето 
за обсъждане на въпроси, свързани с Велико Търново, с удовлетворение като 



гражданин и като общественик приемам и оценявам факта, че Община Велико 
Търново полага усилия за повишаване на мониторинга за качеството на 
атмосферния въздух на територията на града чрез инсталирането на автоматична 
станция, която да следи качеството на въздуха в квартал „Бузлуджа“. 

Въпреки посоченото и положените усилия, подчертавам дебело: 
ежедневно великотърновци се сблъскват с проблем, свързан с повишени нива на 
прах, запрашаване във всички части на града. Нещо повече, както посочих по-
горе, няколко дни след поредните обилни валежи, които причиниха проблеми от 
съвсем друго естество (колегите поставиха питане по тази тема), за които също 
съм отправял питания и аз, великотърновци ежедневно забелязват наличието на 
видим фон от прахово покритие - шофьорите по автомобилите си, а 
великотърновските домакини - в домовете си. (Ако някой счита, че не е така, аз 
съм готовда обсъждаме тази тема.) Тези увеличени нива на запрашаване са 
видими и не кореспондират с официалните данни на РИОСВ за едва 19 дни с 
превишени нива с концентрация на ФПЧ от началото на 2019 г. (Тук отварям 
скоба: на всички е ясно, че вече над 200 дни са минали вече от началото на 
годината.) Явно проблемът със запрашаването в града е от съвсем друго естество 
и не е от тези, които изградените системи за мониторинг отразяват. Но 
проблемът е голям, видим и според мен с тежки за здравето на хората последици. 
Само си помислете натрупаният: по стъклата на автомобилите прах, че се диша 
от децата ни и от нас самите! 

Следите от запрашаването са видими ежедневно и явно този процес не 
се влияе от дъжда. Провокиран от посочения проблем, Ви поставям следните 
въпроси? 

1. Съществува ли в Община Велико Търново механизъм за 
установяване, контролиране и ограничаване на източниците на замърсяването на 
атмосферния въздух и града с прах и ФПЧ? 

2. Какви са предприетите мерки за установяване на конкретните 
източници на замърсяване на атмосферния въздух в гр. Велико Търново? Какви 
административни мерки са предприети и ще бъдат предприети срещу установени 
нарушители? 

3. Колко пъти годишно се мият улиците на гр.Велико Търново и кога 
всъщност за последен път бяха измити? Кои улици, конкретно, бяха измити в гр. 
Велико Търново, кога и по какъв повод? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: За гр. Велико Търново източниците на 
замърсяване са определени при извършеното дисперсионно моделиране на 
замърсяването, което е част от „Програмата за намаляване на емисиите и 
достигане на установените норми за фини прахови частици в атмосферния 
въздух за периода 2015 - 2020 г.“.  

Мерките за намаляване замърсяването са насочени към групите 
източници на емисии от битовото отопление, транспорта и строителните 
дейности. По отношение на промишлените предприятия - за емисии на вредни 
вещества, изпускани в атмосферата от обекти и дейности с неподвижни източници 
на емисии, контрола се осъществява от РИОСВ във В. Търново.  



Във връзка с издаването на Комплексно разрешително на „Кроношпан 
България“ ЕООД поставихме условие пред Изпълнителна агенция по околна 
среда да се предвиди разполагането на допълнителен автоматичен пункт на 
общински терен за контрол качеството на атмосферния въздух. Към настоящия 
момент от страна на Общината са издадени необходимите документи за 
поставянето на мониторинговата станция, като монтажът й предстои. Станцията 
ще замерва метеопараметри, формалдехиди и ФПЧ 10. 

Допълнително е поставен от Община Велико Търново пункт за 
миниторинг на КАВ, разположен в кв. „Бузлуджа”. Показателите, които се мерят, 
са: метеопараметри, азотен оксид, азотен диоксид, въглероден оксид, серен 
диоксид, озон, ФПЧ 10, ФПЧ 2.5. Данните от пункта са достъпни онлайн на 
страницата на Общината.  

Подробен отчет на програмата за КАВ е внесен във Великотърновския 
общински съвет, като с решение № 1456 от заседание, проведено на 25.04.2019 г., 
Великотърновският общински съвет приема отчета на програмата. В отчета 
подробно е описано изпълнението на всички мерки.  

В допълнение искам да отбележа още, че по проект „Интегриран 
градски транспорт“ е предвидено да се прави рехабилитация, оптимизация и 
модернизация на улици, кръстовища, автобусни линии и спирки, доставка на 
електробуси, което ще доведе до ограничаване на влиянието на транспорта върху 
околната среда. С изпълнението на проекта по програма LIFE се предвижда 
реализирането на мерки, оказващи влияние на емисиите от битовото отопление. 
Проектът е изключително полезен за град като Велико Търново, тъй като 
битовото отопление на твърдо гориво има голям принос към замърсяването на 
въздуха. Конкретно за нашия град инвестиционното намерение предвижда смяна 
на старите печки на близо 550 домакинства и монтиране на две автоматични 
мониторингови станции, които ще следят и предоставят на гражданите 
информацията за качеството на въздуха в реално време чрез сайта на Община 
Велико Търново. Отделно мога да кажа, че към края на октомври или към края на 
годината ще има програма за 2000 домакинства, която ще даде възможност на 
Общината да кандидатства за смяна на вида на отоплението – да не е на твърдо 
гориво; също така за филтри на комините и за отопление с електричество. 

Съгласно нормативната уредба, нормите за ФПЧ 10 за опазване на 
човешкото здраве са средноденонощна и средногодишна норма. По данни на 
пункта от РИОСВ - В. Търново, за месец април 2019 г. има един ден, през който е 
регистрирано превишение на средноденонощната норма за ФПЧ 10, а през 
месеците май и юни 2019 г. няма регистрирани превишавания на 
средноденонощната норма. За месец юни 2019 г. най-високата измерена 
средноденонощна концентрация е 34.00 микрограма на кубичен метър, измерена 
на 05.06.2019 г., при норма от 50 микрограма на кубичен метър и не трябва да 
бъде превишавана повече от 35 пъти за една година. Средномесечната измерена 
концентрация е 22.350 микрограма на кубичен метър при средногодишна норма 
40 микрограма на кубичен метър. 

Уличната мрежа на В. Търново се измива два пъти в годината – през 



пролетта и есента по график, а през останалото време градът се мие при 
възникнала необходимост. Например през 2019 г., когато бяха високите 
температури на въздуха, имаше също миене на улиците. 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Общо-взето не получих конкретен отговор 
на поставеното от мен питане.  

Първо, аз диференцирах категориите „фини прахови частици” и 
„прах”. За фините прахови частици е ясно; и друг път съм поставял питане и съм 
получавал обстоен отговор. Измерванията се правят от РИОСВ по определени 
критерии, по тази Наредба. Аз също съм се подготвил, имам извадени тук доста 
статистически данни за извършените измервания по месеци, норми, 
превишавания и т.н. Но когато при нас има тези статистически данни...  

Явно фините прахови частици са невидими и тяхното влияние може да 
се усети само със специализирана апаратура. Но когато прахът, който е видим 
всеки ден по стъклата на нашите автомобили и в домакинствата и с един пръст 
елементарно може да се установи неговото натрупване, търсим източника. Какво 
се случва в нашия град, за да има толково много прах? Отговор не получих. 

 
ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Илчев – 
общински съветник, Вх. № 3044/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Илчев – 
общински съветник, Вх. № 3044 от10.07.2019 г.  

Г-н Илчев, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Имам усещането, че в отговора г-н Панов 

ще ме препрати към част от отговора, който даде на г-н Витанов на неговото 
последно питане в днешното заседание. 

Уважаеми господин Кмет на Община Велико Търново, 
Според периодично представяни статистически данни в Община 

Велико Търново размерът на получаваните от заетите великотърновци на 
трудовия пазар заплати са около средния размер за страната. Умишлено не 
посочвам данни, тъй като статистическата информация се формира от официални 
данни на държавни и общински структури, както и от официално оповестяваните 
данни от частния сектор, но не вземат предвид параметрите на получаваните 
трудови възнаграждения в т.нар. “сив сектор“. 

Обществена тайна е, че почти няма сектор в икономиката на страната, 
в частност и на Община Велико Търново, който не изпитва трудности при 
набирането на образован и професионално подготвен трудов персонал. Според 
специалисти, работещи на пазара на труда, един от проблемите е закриването на 
профилираните паралелки в средните училища. Изключение е може би т.нар. 
„високотехнологичен” или „IТ“ сектор, но той определено не е определящ за 
икономиката на региона ни. Проблемът е, че все повече млади и образовани 
великотърновци напускат града и региона и търсят реализация в големите 
градове – основно в София и Пловдив, както и в чужбина. Към днешна дата този 
процес е трайна тенденция и според мен – необратима. 

Въпреки това считам, че Община Велико Търново следва да положи 



необходимите условия за създаване на икономическа среда за привличане на 
инвеститори, на висококвалифицирани кадри и професионалисти, да направи 
задължителен анализ за нуждите от кадри в региона, след което да бъдат 
разкрити съответните специалности в профилирани паралелки в местните 
училища. Задължително следва да се използва и потенциала на двата 
университета, разположени в гр. Велико Търново. Това от своя страна ще доведе 
и до повишаване на стандарта на живот в града и региона, както и до намаляване 
на тази миграционна тенденция, която вече е в застрашителни размери. 

Младите великотьрновци масово напускат града ни и това трябва да го 
кажем на глас, тъй като този процес след няколко години ще доведе до други – 
демографски щети, които доскоро във Велико Търново и региона не 
съществуваха като проблем. 

Така, във връзка с посочените проблеми Ви отправям следните 
въпроси: 

1. Каква е политиката на Община Велико Търново, свързана с 
подобряване на икономическата среда в общината и създаване на условия за 
привличане на инвеститори?  

2. Превръща ли се Община Велико Търново в пазар на труда, 
формиращ се от нискоквалифициран и нискозаплатен труд? 

3. Какви мерки се предприемат от страна на Община Велико Търново 
във връзка с обучението на определени специалисти, необходими за развитието 
на местната икономика в средните и висшите учебни заведения в града? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: По тази тема може да се напише научен труд, 
но ще гледам да Ви отговоря в рамките на краткото време. Образованието като 
сектор и връзката му с бизнеса са приоритетен сектор, както на политиките, 
провеждани от община Велико Търново, така и на национално ниво. Обществено 
известни са прилаганите мерки и инвестиции в материална база, човешки 
ресурси, включително квалификация и преквалификация на учители, създаване 
на работеща връзка с бизнеса, разширяване и възстановяване на 
професионалното обучение и пр.  

Свободното движение на хора, независимо дали се касае за 
образование или трудова реализация, е едно от преимуществата на ЕС. България 
като страна с демократично устройство, ред и пазарна икономика също подлежи.  

Въпреки това не бих се съгласил с твърденията, че е масова тенденция 
младите великотърновци масово да напускат града. Аз мога да отговарям за 
моите деца, Вие можете да отговаряте за Вашите деца и да ми кажете защо 
напускат В. Търново – защото примерно няма университет по архитектура. Или 
защо отиват в София? Защото заплатите там естествено са много по-високи. 
Отдавна всички ние говорим, включително и премиерът на едно място беше го 
споменал - че София не е България. Да, така е, всичко е концентрирано в София и 
в Пловдив в момента; не толкова в Бургас, във Варна, в Стара Загора и във В. 
Търново. Но което скоро ми направи впечатление: една заплата на един IТ 
инженер във В. Търново е от порядъка на 3200-4000 лв., която долу-горе достига 
параметрите на заплатите, които се получават в София. Една заплата на IТ 



специалист е между 1200 до 2000 лв. – говоря за чиста сума, която се получава. 
Мога да говоря и за други отрасли, за хранително-вкусовата промишленост и др. 
Но в крайна сметка, се забелязва една тенденция, която сме коментирали както с 
Дирекция „Образование”, така и с университетите и професионалните ни 
гимназии – че това текучество на деца, които са отивали да учат не само в София 
или в чужбина, или са отивали да работят там, е вече доста ограничено. 
Например за миналата година съотношението е 70 % оставащи младежи, които 
учат в България, 30 %, които излизат извън България.  

Показателен обаче е фактът, че част от тези деца, които отиват да учат 
в София или в чужбина, много от тях са ентусиасти (тук има създадена такава 
група, което също ме впечатли), се връщат да работят тук, във В. Търново. Няма 
да цитирам в кои професии - и в медицина, и в IТ сектора. Другото, което също 
ми направи добро впечатление, е, че ние в момента във В. Търново имаме над 75 
IТ  фирми, които работят на територията на В. Търново. В интерес на истината 
миграцията на младите хора от вътрешността на страната към София си е 
явление, както казах и аз, и засяга не само нашата община, но и други общини. 
Официалните статистически данни сочат увеличаване на населението на В. 
Търново за трета поредна година. Тенденцията остава същата и през изтеклите 
месеци на 2019 г. 

Една от основните цели на провежданата от мен и от екипа ми в 
Общинската администрация политика е утвърждаването на В. Търново като все 
по-притегателен център за младите хора - за живеене, образование, 
професионална реализация, създаване на бизнес, отглеждане на деца и прочие. 

Това е смисълът на всички проекти, които реализираме с европейски и 
публични средства - както в градска среда и инфраструктура, така и в 
обновяването на училищата, детските градини, в осигуряването на оптимални 
условия за инвестиции и развитие на бизнес. 

Община Велико Търново създава облекчения за инвеститорите в 
няколко насоки. Ако те отговарят на изискванията за придобиване на сертификат 
„Клас В“, тогава могат да станат собственици на имоти, частна общинска 
собственост, или да им бъдат учредени ограничени вещни права върху този тип 
недвижимо имущество без провеждането на търг или конкурс след оценка и 
решение на Общинския съвет. 

Инвеститорите могат да се възползват от съкратено и индивидуално 
административно обслужване, като този подход администрацията прилага към 
всяка една компания или предприемач. Добри примери са и наложилите се с 
години практики в частния сектор: да е подкрепен с европейско финансиране, 
като осигурява по-добри условия на труд, повишава квалификацията на заетите 
работници и служители, като по този начин привлича и задържа работната сила. 

Община В. Търново определено не се превръща в пазар на труда, 
формиран от нискоквалифициран и нископлатен труд. Нещо повече, Велико 
Търново получи много висока оценка за съвременното си развитие както от 
новия постоянен представител на Световната банка в България - Фабрицио 
Дзарконе, така и от главния изпълнителен директор на реномираната 



финансовата институция – г-жа Кристалина Георгиева. 
Относно развитието на IТ сектора, представители на този бранш са 

категорични, че Велико Търново е един от най-бързо развиващите се градове с IТ 
общности. Както Ви казах, за кратко време вече има много компании, които 
развиват този IТ сектор. Думите са на един от водещите български програмисти - 
Светлия Наков. По данни на сектора, над 1200 от работещите хора във Велико 
Търново са заети в сферата на високите технологии и градът ни достига топ 6 на 
IТ центровете в страната. Около 80 са компаниите, развиващи дейност в този 
бранш. 

Относно мерките, които Община Велико Търново предприема в 
сферата на професионалното образование: още преди четири години заедно с 
европдепутата Ева Майдел разработихме обстоен анализ за нуждите на пазара на 
труда. На базата на това са разработени учебни програми и планове, създадени са 
специалности за нуждите на бизнеса във Велико Търново и общината. Такива са 
разкрити в Природоматематическата гимназия „Васил Друмев“ - прием в 
професионална паралелка с професия „Приложен програмист“, в СУ „Емилиян 
Станев“ - особено актуалната професия „Графичен дизайн“, в СУ „Владимир 
Комаров“ - „Техник по автоматизация“ за дърводобивната индустрия, в 
Хуманитарната гимназия - „Изпълнител на термални процедири“ и ,„Лаборант“ 
за рехабилитация и балнеолечение, също в Професионалната гимназия по 
електроника - за сферата на високите технологии, в Професионалната гимназия 
по туризъм - за туризма и леката промишленост, в Професионалната гимназия по 
строителство, архитектура и геодезия, която действително е много търсена 
специалност, в Старопрестолна професионална гимназия по икономика, в 
Професионалната гимназия по моден дизайн, както и „Машинен техник“ - 
дуално обучение в Американски колеж „Аркус“. 

С подкрепата на президента Плевнелиев през 2012 г. – 2017 г. във 
Великотърновския университет се откри специалност „Софтуерно инженерство”, 
която се радва на много голям интерес. 

Трябва да Ви кажа, че тези професионални специалности, които са 
създадени в професионалните гимназии. Ще дам само един пример: в 
Хуманитарната гимназия приемът, който е направен за тази година, са 18 
ученици в едната паралелка, а в „Рехабилитация” са 20 ученици. Виждате, че 
трудът, който се полага за развитието както на едно училище, така и на една 
добра професионална специалност, се случва, но трябва да мине известно време. 
Спомняте си колко пъти сме обсъждали как да подкрепим Хуманитарната 
гимназия, как да не закриваме училището, за което аз винаги съм бил против. 
Радвам се, че в крайна сметка това нещо се случи. Няма да цитирам другите 
училища, списъкът ще излезе официално, но на целия екип в Хуманитарната 
гимназия благодаря, че успяха да направят този добър план-прием. 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Благодаря Ви, г-н Панов! Благодаря Ви за 
това, че нямаме различия в мнението си по поставения проблем – че 
действително съществува този проблем; да го наречем демографски и 
професионален; не само на местно, но и на национално ниво.  



Аз в една известна част съм доволен от Вашия отговор, но отсега ще 
Ви помоля да си подготвите информацията, защото ще отправя питане за 
следващото заседание на Общинския съвет, свързано с тези тенденции, които 
коментирахме днес. Предварително Ви давам темата, тъй като Общината 
разполага с необходимия инструментариум бързо да събере тази статистическа 
информация: в последните 10 години завършилите великотърновските училища 
великотърновци как са реализирани и в какъв процент са реализирани в региона, 
съответно и какъв е размерът на средната заплата по съответните сектори – както 
ще ги поставя в питането.  

Имах предвид активността на различните общини по отношение на 
създаване на икономическа среда, имах предвид конкретни примери. Това са 
общините: София, Пловдив, Варна, Стара Загора; може би има и други, които 
пропускам, където са създадени бизнес паркове обособени територии със 
съответната общинска инфраструктура и върху общинска земя се създават тези 
бизнес паркове, технологични паркове, които създават условия за привличане и 
на инвеститори и на създаване на високоплатени работни места. Това имах 
предвид. Благодаря Ви! 

 
В 11.22 часа беше обявена15-минутна почивка. 
 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за дейността на 
Великотърновския общински съвет и на неговите комисии за периода 
01.01.2019 г. – 30.06.2019 г., Вх. № 3045/11.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за дейността на 
Великотърновския общински съвет и на неговите комисии за периода 01.01.2019 
г. – 30.06.2019 г., Вх. № 3045 от 11.07.2019 г. 

ПК по НПУОР, ПК по ПГОБК, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по УТТП, 
ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по СТДМ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ 
приемат отчета.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване предложението по точка 13. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 
Резултатът от гласуването е: 18 „за”, „против” няма, „въздържал се 

няма”. 
Поради липса на кворум предлагам да прегласуваме предложението. 
С 20 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма предложението се 

приема. 

РЕШЕНИЕ № 1539 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски 
общински съвет приема Отчет за дейността на Великотърновския общински 
съвет и на неговите комисии за периода 01.01.2019 г. – 30.06.2019 г. 



ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за изпълнение на 
решенията на Великотърновски общински съвет за първото полугодие на 
2019 г. и отчет на всички неснети от отчет решения на Великотърновски 
общински съвет, Вх. № 3056/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за изпълнение на решенията 
на Великотърновския общински съвет за първото полугодие на 2019 г. и отчет на 
всички неснети от отчет решения на Великотърновския общински съвет, Вх. № 
3056 от 12.07.2019 г.  

ПК по НПУОР, ПК по ПГОБК, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по УТТП, 
ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по СТДМ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ  
приемат отчета. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма.  
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 20 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 1540 

 

1. На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет приема отчета за изпълнение решенията на Великотърновски общински 
съвет от Общинска администрация Велико Търново за I–то полугодие на 2019 г. 
и неснетите от отчет решения. 

2. Снема от отчет изпълнените решения на Великотърновски 
общински съвет от Общинска администрация – Велико Търново за I – то 
полугодие на 2019 г. №                                                              №  1332, 1334, 1335, 
1336, 1337, 1338, 1339, 1340, 1341, 1342, 1343, 1344, 1345, 1346, 1348, 1349, 1350, 
1351, 1352, 1353, 1354, 1355, 1356, 1357, 1358, 1359, 1360, 1361, 1362, 1363, 1364, 
1365, 1366, 1367, 1368, 1369, 1370, 1371, 1372, 1373, 1374, 1375, 1376, 1377, 1378, 
1379, 1380, 1381, 1382,1383, 1384, 1385,1386, 1387, 1388, 1389, 1390, 1391, 1392, 
1395, 1396, 1397, 1398, 1399, 1400, 1401, 1402, 1403, 1404, 1405, 1406, 1407, 1408, 
1409, 1410, 1411, 1412, 1413, 1414, 1415, 1416, 1417, 1418, 1419, 1420, 1424, 1425, 
1426, 1428, 1429, 1431, 1433, 1434, 1435, 1436, 1437, 1438, 1439, 1440, 1441, 1442, 
1443, 1444, 1445, 1446, 1447, 1448, 1449, 1450, 1452, 1453, 1454, 1455, 1456, 1463, 
1464, 1465, 1466, 1467, 1468, 1469, 1470, 1471, 1472, 1473, 1474, 1475, 1476, 1477, 
1478, 1479, 1480, 1481, 1482, 1483, 1484, 1485, 1486, 1489, 1490, 1491, 1494, 1496, 
1497, 1498, 1499, 1500, 1501, 1502, 1504, 1505, 1507, 1508, 1509, 1510, 1511, 1512, 
1515, 1517, 1528, 1529, 1530, 1536, 1537, 1538 и неснетите от отчет решения с № 
1146, 1149, 1196, 1250, 1273, 1275, 1279, 1285, 1298, 1302, 1307, 1320, 1322, 1323, 
1324, 1325, 1326, 1327, 1328, 1329, 1330, 1331, 922, 834, 835, 876, 349, 417, 437, 
439, 203, 223, 318, 1209, 1294, 1296, 789, 973, 586. 

3. Остават да се водят на отчет от Великотърновски общински съвет 
решения № 1333, 1347, 1393, 1394, 1421, 1422, 1423, 1427, 1430, 1432, 1451, 1457, 
1458, 1459, 1460, 1461, 1462, 1487, 1488, 1492, 1493, 1495, 1503, 1506, 1513, 1514, 



1516, 1518, 1519, 1520, 1521, 1522, 1523, 1524, 1525, 1526, 1527, 1531, 1532, 1533, 
1534, 1535, и решения №№ 1137, 1147, 1150, 1151, 1154, 1155, 1156, 1157, 1198, 
1199, 1204, 1221, 1225, 1229, 1241, 1248, 1251, 1252, 1254, 1262, 1274, 1284, 1303, 
1306, 1315, 1316, 1321, 931, 974, 999, 1002, 1014, 1033, 1035, 1084, 1087, 1089, 
1090, 1118, 756, 761, 766, 787, 798, 809, 822, 836, 841, 867, 884, 903, 555, 607, 608, 
609, 611, 618, 627, 644, 648, 688, 693, 721, 723, 733, 735, 357, 359, 419, 438, 442, 
465, 91, 150, 186, 194, 237, 282, 317, 1665, 1457, 1513, 1353, 1361, 1006, 1029, 
1105, 1141, 1174, 757, 767, 850, 885, 928, 711, 318, 407, 481, 505, 296, 1419, 1468, 
1326, 1134, 1142, 946, 410, 159, 1106. 

 
 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за текущото изпълнение на 
общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, 
Вх. № 3046/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за текущото изпълнение на 
общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. 
№ 3046 от 12.07.2019 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат отчета. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Този проект не е включен в отчета, но аз 

поисках информация на една от комисиите относно наложените санкции на 
Община В. Търново при изпълнение на проекти, финансирани от Европейския 
съюз. Тогава ми беше отговорено, че няма тон за такава информация. 
Препоръчаха ми да направя питане.  

Това е последният отчет за изпълнение на европроекти в този мандат и 
е нормално ние да знаем в рамките на целия мандат, какви са санкциите, в 
смисъл: наложени санкции, които са в сила, наложени санкции, които се 
обжалват, наложени санкции, които се отхвърлят и т.н. и разбира се - конкретно 
по проектите. 

Затова предлагам като точка 2 да бъде включено: Да се предостави 
информация за наложените санкции на Община В. Търново по проекти, влезли в 
сила, в съдебна процедура, отхвърлени и т.н. за следващата сесия на Общинския 
съвет. Моля да го подложите на гласуване! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване 
предложението на г-н Витанов: да бъде добаване точка 2 със следния текст: „Да 
се предостави информация за наложените санкции на община В. Търново по 
проекти, влезли в сила, обжалвани и отхвърлени от съда - за следващата сесия на 
Общинския съвет”. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 
присъстващите съветници. 

С 4 „за”, 4 „против” и 17 „въздържал се” предложението не се приема. 
Поставям на гласуване основното предложение без предложението на 

г-н Витанов. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 



Предложението се приема с 27 „за”, 1 „против” и 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1541 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски 
общински съвет приема отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет за информация. 

 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Гласувах „против” по 

няколко причини. Най-важната от тях. г-н Кмете, Вас Ви нямаше в залата, но аз 
предложих да се предостави информация на следващата сесия относно 
наложените санкции на Общината, които са влезли в сила, които се обжалват, 
които са в съдебна фаза или които са отхвърлени – т.е., всички тези санкции, 
влезли или невлезли, по отделните проекти, за този период от втория Ви мандат. 
Вашите съветници (както Вие се изразявате, г-н Панов), вероятно и други, не 
подкрепиха това предложение.  

Вероятно не, а със сигурност, Община В. Търново има какво да крие. 
Вие се усмихвате, ама дайте ни тогава тази информация, защо отказвате? Вашите 
хора гласуваха „против” или „въздържал се”, дайте я Вие тази информация! 
Какъв друг извод аз да си направя? Че са правени пропуски, че са правени 
гафове, че са правени нарушения. Има някакви санкции и Вие отказвате да 
дадете публична информация. Ако по друг начин може да го възприеме човек, 
дайте, обяснете го! 

Възмутен съм от това гласуване, което на практика слага не чадър, а 
шатра над това, което се върши в Община В. Търново. И пак ме обвинете, че аз 
съм черноглед. Напротив, Вие очевидно има какво да криете. 

 
 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване натуралните 
показатели по проекто – мрежа в институциите на предучилищното и 
училищното образование при Община Велико Търново за учебната 
2019/2020 г., Вх. № 3054/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване натуралните 
показатели по проекто–мрежа в институциите на предучилищното и училищното 
образование при Община Велико Търново за учебната 2019/2020 г., Вх. № 3054 
от 12.07.2019 г.  

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 16 беше подложено на поименно гласуване: 



Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 
Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги 
Марков: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Деян Хаджийски: За, 
Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян 
Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, 
Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: 
За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен 
Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1542 
 

На основание чл. 17, ал.1, т.3 и чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, 
Великотърновски общински съвет: 
 

I. Утвърждава натуралните показатели по бюджета към функция 
„Образование”, след приемане на Проекто - Образец за учебната 2019/2020 
година, както следва: 
 

А. Дейност „Училищно образование” 
Брой ученици                                                                                             6799 
Брой паралелки                                                                                         319,5 
 
 Б. Дейност „Паралелки за професионална подготовка“ 
Брой ученици                                                                                              191 
Брой паралелки                                                                                           10 
 
В.  Дейност „Предучилищна полудневна подготовка” 
Брой деца                                                                                                     150 
Брой групи                                                                                                             9 
 

Г. Дейност „Спортни училища”- специализирано училище в областта 
на спорта V – ХІІ клас  
Брой ученици                                                                                                  293 
Брой паралелки                        15 
 
Д. Частни училища 
1. Частна профилирана гимназия „АК – Аркус“ ЕООД гр. Велико Търново 
 - брой ученици               211 
 - брой паралелки                  13 
2. Частно начално училище по изкуства „ Димитър Екимов“ с. Русаля 
 - брой ученици                  33 
 - брой паралелки                      7 
 - брой деца в предучилищна полудневна подготовка        5 
                                                                                                                  

Е. Дейност „Предучилищно образование” 
Брой групи                       83 
Брой яслени групи                             3 
Брой деца:  



- от 2 до 3 години                  713 
- на 4 години                  641 
- на 5 години                  627 
- на 6 години                  583 
- в яслени групи                     70 
          

Ж. Дейност „Извънучилищна дейност” – център за подкрепа за 
личностно развитие  - Общински детски комплекс  

Конкретният брой групи и ученици в  Център за подкрепа на личностно 
развитие гр. Велико Търново за новата учебна година ще бъде утвърден след 
приемане на Списък Образец №3. 
 

З. Дейност „Общежития“ 
- общежитие към Спортно училище гр. Велико Търново за учебната 2019/2020 г.  
– 130 ученици 
- общинско ученическо общежитие „Кольо Фичето“ гр. Велико Търново за 
учебната 2019/2020 г. – 70 ученици. 
  
 II.Утвърждава маломерни паралелки по проекто-мрежа в общинските 
училища за учебната 2019/2020 година, както следва: 
  

 

Образователна 
институция 

Общ 
брой 

ученици 
Клас Вид паралелка 

Брой ученици в 
маломерна 
паралелка Разлика до 

задължителния 
минимум 

по чл. 68, 
ал.1, т.2 и 

т.3 

по чл. 
69, ал.1 

ОУ "Христо 
Ботев" гр. 

Велико Търново 
105 

I Самостоятелна 10   6 
II Самостоятелна 15   1 
III Самостоятелна 14   2 
V Самостоятелна 17   1 
VI Самостоятелна 13   5 
VII Самостоятелна 17   1 

              

ОУ "Васил 
Левски" с. 
Леденик 

17 

I - IV Слята   3+1=4 12 
II  Самостоятелна   4 12 

V - VI Слята   3+3=6 12 
VII Самостоятелна   3 15 

              

ОУ 
"П.Р.Славейков" 
с. Церова кория 

23 

I - II Слята   3+4=7 9 
IV Самостоятелна   5 11 

V - VI Слята   4+1=5 13 
VII Самостоятелна   6 12 

              



ОУ "Христо 
Смирненски" с. 

Самоводене 
33 

I - II Слята 3+7=10   6 
III - IV Слята   2+4=6 10 
V - VI Слята 6+5=11   7 

VII Самостоятелна   6 12 
              

ОУ "Христо 
Ботев" с. Ресен 79 

II Самостоятелна 15   1 
III Самостоятелна 10   6 
IV Самостоятелна 11   5 
V Самостоятелна 12   6 
VI Самостоятелна   6 12 
VII Самостоятелна   8 10 

              

ОУ "Христо 
Смирненски" с. 

Водолей 
43 

I - III Слята 7+3=10   6 
II Самостоятелна 12   4 
IV Самостоятелна   9 7 
V  Самостоятелна   6 12 

VI - VII Слята   4+2=6 12 
              

ОУ "Св. Иван 
Рилски" с. 

Балван 
21 

I - III Слята   4+2=6 10 
II - IV Слята   3+1=4 12 
V - VI Слята   2+4=6 12 

VII Самостоятелна   5 13 
              

ОУ "Д-р Петър 
Берон" гр. 
Дебелец 

176 

I "а" Самостоятелна 15   1 
I"б" Самостоятелна 14   2 

III "а" Самостоятелна 15   1 
III "б" Самостоятелна 15   1 

              

ОУ "Неофит 
Рилски" гр. 

Килифарево 
73 

I Самостоятелна 10   6 
II Самостоятелна 12   4 
III Самостоятелна 10   6 
IV Самостоятелна 10   6 
V Самостоятелна 10   8 
VI Самостоятелна 10   8 
VII Самостоятелна 11   7 

              
ПХГ "Св. 

св.Кирил и 
Методий" гр. 

Велико Търново 

88 

IX Самостоятелна   5 13 
X Самостоятелна   8 10 
XI Самостоятелна 12   6 
XII Самостоятелна 11   7 

              
ПЕГ "Проф. д-р 
Асен Златалов" 

гр. Велико 
Търново 

685 
X "г" Самостоятелна 13   5 

X "д" Самостоятелна 
15   3 

              

СУ "Вела 
Благоева" гр. 657 

IX Самостоятелна 16   2 
XII "а" Самостоятелна 16   2 



Велико Търново XII "б" Самостоятелна   8 10 
              
СУ "Владимир 
Комаров" гр. 

Велико Търново 
179 

VI Самостоятелна 16   2 
XI Самостоятелна 14   4 
XII Самостоятелна 12   6 

              
СУ 

"Г.С.Раковски" 
гр. Велико 
Търново 

14 

I Самостоятелна   7 9 

II Самостоятелна   7 9 

              
Спортно 

училище гр. 
Велико Търново 

293 
V "а" Самостоятелна 17   1 
VI "б" Самостоятелна 13   5 
VII "б"  Самостоятелна 13   5 

 
 

Забележка: След приемане на Списък Образец № 1, № 2 и № 3 за учебната 
2019/2020 година за преподавателска и друга заетост на персонала, при настъпване 
на промени, информацията за същите ще се внесе на вниманието на 
Великотърновски общински съвет. 
 

 
ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на детски градини 
и училища от Община Велико Търново в Списъка на защитените детски 
градини и училища през новата 2019/2020 учебна година, който се 
утвърждава с Акт на Министерския съвет, Вх. № 3052/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на детски градини и 
училища от Община Велико Търново в Списъка на защитените детски градини и 
училища през новата 2019/2020 учебна година, който се утвърждава с Акт на 
Министерския съвет, Вх. № 3052 от 12.07.2019 г.  

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: 
За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Деян Хаджийски: За, Жельо 
Желев: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 
За, Калоян Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав 
Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, 
Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: 
За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо 
Бижев: За, Цветанка Недева: За. 



Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1543 

На основание чл. 17, ал. 1, т.3, чл. 21, ал.1, т. 23 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 5, ал. 1 от ПМС № 121 от 23 юни 
2017 година за приемане на критерии за определяне на защитените детски 
градини и защитените училища и на условия и ред за тяхното допълнително 
финансиране, Великотърновски общински съвет предлага: 

1. ОУ „П. Р. Славейков“ с. Церова кория да бъде определено като 
защитено училище от Министерството на образованието и науката и включено в 
Списъка със защитените градини и защитените училища на Република България 
за 2020 година. 

2. Съгласно чл. 5 от Постановление № 121 от 23 юни 2017 година за 
приемане на критерии за определяне на защитените детски градини и защитените 
училища и на условия и ред за тяхното допълнително финансиране, в срок до 10 
септември 2019 година Кмета на Община Велико Търново да изпрати в 
Министерството на образованието и науката мотивирано предложение, заедно с 
Решение на Великотърновски общински съвет за актуализиране на Списъка със 
защитените детски градини и защитените училища. 

 
 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на детски градини 
и училища от Община Велико Търново в Списъка на средищните детски 
градини и училища през новата 2019/2020 учебна година, който се 
утвърждава с Акт на Министерския съвет, Вх. № 3053/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на детски градини и 
училища от Община Велико Търново в Списъка на средищните детски градини и 
училища през новата 2019/2020 учебна година, който се утвърждава с Акт на 
Министерския съвет, Вх. № 3053 от 12.07.2019 г.  

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 18 беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 

Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, 
Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, 
Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка 
Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди Калейнски: 
За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко 



Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Пламен 
Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, 
Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1544 

На основание чл.17, ал.1, т.3, чл.21, ал.1 т.23 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация ,  чл.3 от ПМС № 128 от 29 юни 2017 
год. за определяне на критерии за включване в Списък на средищните детски 
градини и училища, Великотърновски общински съвет предлага :  

1.Образователните  институции от община Велико Търново, 
отговарящи на критериите за „средищна детска градина“ и „средищно училище”, 
по смисъла на чл. 1 и чл. 2 от ПМС № 128 от 29 юни 2017 год. и съгласно 
Приложение 1: 

• ОУ „П. Р. Славейков” с. Церова кория 

• ОУ „Христо Смирненски“ с. Самоводене 

• ОУ „Св. Иван Рилски” с. Балван 

• ОУ „Д-р Петър Берон” гр. Дебелец 

• ДГ „Детски свят“ с. Церова кория 

да бъдат включени в Списъка на средищните детски градини и 
училища в Република България за 2020 година. 

2. Мотивираното предложение на Кмета на община Велико Търново, 
след решение на Великотърновски общински съвет до Министерството на 
образованието и науката за включване на предложените образователни 
институции, отговарящи на условията за средищна детска градина и средищно 
училище в Списъка на средищните детски градини и училища,  да бъде 
изпратено в срок до 10 септември 2019 год.  

 
 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на наименованието 
на Спортно училище – гр. Велико Търново в Спортно училище „Георги 
Живков“, считано от учебната 2019/2020 г., Вх. № 3051/12.07.2019 г. 

Г-нВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:Промяна на наименованието на 
Спортно училище – гр. Велико Търново в Спортно училище „Георги Живков“, 
считано от учебната 2019/2020 г., Вх. № 3051 от 12.07.2019 г.  

ПК по ОНК, ПК по СТДМ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-жа МАРИЯ ИЛЧЕВА: Исках лично и от трибуната да изкажа 

своята подкрепа за това предложение за промяна на името на Спортното 
училище, както и на всички колеги от ПК по СТДМ по две много важни 



причини. Първо: че това не е формален акт, с който просто се дава наименование 
на Спортното училище, а то вече става патрон за всички ученици и за цялата 
общественост на нашия град. И второ: че така отдаваме признание на един 
заслужил човек, чието име беше дълго време забравено и сред обществеността на 
В. Търново. 

Да припомним няколко факта за Георги Живков. А именно: че той е 
първият кмет на В. Търново, той е родоначалник на организираното спортно 
движение в цяла България; също така два пъти е бил министър на просвещението 
и три пъти - председател на Народното събрание.  

Така че смятам, че с това решение ние отдаваме почит на тази личност 
и тя ще остане наистина в историята на града.  

Също така смятам, че заслужава адмирации и постъпката на 
Инициативния комитет, който инициира завръщането на славата и достойното 
място на този човек в търновската история. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, 
предлагам да гласуваме това предложение. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 
брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, 
Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, 
Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: 
За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди 
Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: 
За, Нейко Генчев: За, Николен Стойнов: За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: 
За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1545 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3 и чл. 21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА, чл. 311, 
ал. 2, т. 1 от Закона за предучилищното и училищното образование и чл. 8, т. 1б 
от Наредба № 9 от 19.08.2016 год. за институциите в системата на 
предучилищното и училищното образование, Великотърновски общински съвет: 

1. Дава съгласие името на Георги Живков да бъде наименование и 
патрон на Спортно училище – град Велико Търново. 

2. Спортно училище – град Велико Търново да промени своето 
наименование на Спортно училище „Георги Живков“, считано от учебната 
2019/2020 година. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да изготви 
мотивирано предложение до Министъра на образованието и науката, заедно с 
Решение на Великотърновски общински съвет, становище на Регионално 



управление на образованието и становище на Педагогическия съвет за издаване 
на Заповед за промяна наименованието на Спортно училище – град Велико 
Търново в Спортно училище „Георги Живков“. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и 
разходната част на Бюджета към 30.06.2019 г. на Община Велико Търново, 
Вх. № 3055/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и 
разходната част на Бюджета към 30.06.2019 г. на Община Велико Търново, Вх. № 
3055 от 12.07.2019 г.  

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат 
предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 20 беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се, Венцислав 
Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 
Гергана Евтимова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, 
Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди 
Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: 
За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: 
За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан 
Михайлов: За, Христо Бижев: Въздържал се, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  2 „въздържал 
се”. 

Решение № 1546 – приложение към протокола 
 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Решение № 
836/26.10.2017 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 
3047/12.07.2019г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Решение № 836 от 
26.10.2017 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3047 от 12.07.2019 г.  

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Подлагам на гласуване това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 



Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, 
Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 
Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян 
Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, 
Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: 
За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен 
Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1547 

 На основание чл. 21, ал.1, т. 24 от ЗМСМА, Великотърновски 
общински съвет отменя свое Решение № 836/26.10.2017 година. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Сключване на договор за 
управление на „ЦКВЗ – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 3020/02.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Сключване на договор за 
управление на „Център за кожно-венерически заболявания – Велико Търново“ 
ЕООД, Вх. № 3020 от 02.07.2019 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ЗСД приемат предложението.  
В залата присъства претендентът за сключването на договора - д-р 

Чолакова. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 22 беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, 
Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 
Гюнай Далоолу: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, 
Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян 
Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мирослав Маринов: За, Михаил 
Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, 
Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: 
За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: За, Христо 
Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

 



РЕШЕНИЕ № 1548 

 1.На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.48, ал.1 от Наредбата 
за управление и упражняване правата на собственост върху общинската част на 
капитала на търговските дружества, Великотърновски общински съвет реши да 
се сключи договор за управление с Д-р Теодора ………. Чолакова, живуща в гр. 
……………….., ул. ……………………, ЕГН ……………., л.к. № …………, 
издадена на ……………. от МВР – …………… за Управител на „ Център за 
кожно-венерически заболявания – Велико Търново” ЕООД, ЕИК ………….. за 
срок от 3(три) години, считано от 02.09.2019г. до 02.09.2022г. включително.         

2.Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за 
управление с лицето, определено по т.1.  

3.Управителят изготвя и представя за одобрение бизнес-програма за 
управлението на дружеството за периода на договора, в срок до 1 месец от 
сключването на договора за управление. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на извънредно 
заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, 
гр. В. Търново, Вх. № 3025/05.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на извънредно 
заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, 
Вх. № 3025 от 05.07.2019 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат 
предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се, Венцислав 
Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 
Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: 
За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка Стефанова: 
За, Калоян Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав 
Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, 
Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: Въздържал се, Пламен Петров: За, 
Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стоян Витанов: Въздържал се, Христо 
Бижев: Въздържал се, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма,  5 „въздържал 
се”. 



РЕШЕНИЕ № 1549 

 

На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, във връзка с чл.198е, ал.3 и 
ал.5 от Закона за водите, чл.198в, ал.4, т.9 от Закона за водите и  чл. 20, ал. 3 и 
чл.33, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация, Великотърновски общински съвет: 

I. Оправомощава представителя на Община Велико Търново в 
Асоциацията по ВиК – Кметът на общината, при провеждане на Общото 
събрание на Асоциацията на 13.08.2019г. от 11:00 часа в Гербова зала на 
Областна администрация Велико Търново, а при липса на кворум на 20.08.2019г. 
от 11:00 часа да гласува по предложения дневен ред по следния начин: 

По т.1 от дневния ред – Приемане на решение за препоръчителния 
размер на вноската на държавата в бюджета на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация 
Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново за 2020 г. в размер на 25 000 /двадесет и пет 
хиляди/ лева, на основание на чл.20, ал.3 от Правилника за организацията и 
дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация 

–  да гласува „за“. 

По т.2 от дневния ред - Приемане на решение за актуализация на 
Регионалния генерален план на ВиК системите и съоръженията на особената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. 
Велико Търново, след изготвянето на Регионално прединвестиционно проучване 
за консолидираната територия на Област Велико Търново по Оперативна 
програма „Околна среда 2014-2020“–  да гласува „за“. 

 

По т.3 от дневния ред – Други – Обсъждане на въпроси, свързани с 
дейността на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново – да 
гласува съобразно интересите на Община Велико Търново. 

II. В случай, че Кметът на Община Велико Търново не може да вземе 
участие в заседанието на Общото събрание насрочено за 13.08.2019 г., а при 
липса на кворум за 20.08.2019г., определя за негов заместник проф. Георги 
Камарашев – Заместник - кмет  „Строителство и устройство на територията ” в 
Община Велико Търново, който да гласува по посочения в настоящото решение 
начин. 

 
 
 
 
 



ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на герб 
и знаме на гр. Дебелец, Вх. № 3069/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на герб и знаме на 
гр. Дебелец, Вх. № 3069 от 12.07.2019 г.  

ПК по ОНК приема предложението. 
Тук присъства кметът на град Дебелец, ако има въпроси към него. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 24 беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, 
Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, 
Деян Хаджийски: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка 
Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди Калейнски: 
За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко 
Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко 
Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, 
Стоян Витанов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1550 

На основание на чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски 
общински съвет утвърждава предложението на Комисията към Обществения 
съвет при Кметство гр. Дебелец за герб и знаме на град Дебелец, съгласно 
приложените окончателни варианти. 

Приложение: 

1. Блазон за герб на град Дебелец 

2. Визия на хоризонтален и вертикален вариант на знамето на град 
Дебелец. 
 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Намаляване на началната 
цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 
нежилищен имот със стопанско предназначение, с. Райковци, Вх. № 
3071/17.07.19 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Намаляване на началната цена и 
определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот 
със стопанско предназначение, с. Райковци, Вх. № 3071 от 17.07.19 г. 

Давам думата за изказвания по предложението.  



Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Веселин Узунов: За, Георги 
Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Деян 
Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, 
Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди 
Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: 
За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: 
За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав 
Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: За, Христо Бижев: За, 
Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1551 

На основание чл. 3, ал.3, т. 2, чл.4 , ал. 4, чл. 31, ал. 1 и чл. 32, ал.3, т.1 
от ЗПСК, чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45, ал.3 от ЗДДС, чл. 5, чл. 6 и чл. 14, 
ал. 4 от Наредбата за търговете и конкурсите и във връзка със свои решения № 
1084/ 31.05.2018 г. (ДВ, бр.50/2018 г.) и № 1154 / 26.07.2018 г. (ДВ, бр.66/2018 г.), 
Великотърновски общински съвет: 

1. Намалява с 25 (двадесет и пет) на сто приетата с решение № 
1154/26.07.2018 г. на ВТОбС начална цена и определя нова начална цена в 
размер на 10 148 лева, за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, представляващ: „ Поземлен имот с идентификатор 61861.501.22 
по КККР на с. Райковци, заедно с построената в него сграда с идентификатор 
61861.501.22.1“ - собственост на Община Велико Търново.  

 2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез 
публичен търг с явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 500 лева . 

 3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-
вия ден след датата на обнародване на това решение в "Държавен вестник", като 
в случай че 21-вия ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия 
следващ работен ден; начало на търга - 14,00 часа; място на търга - стая 419 в 
сградата на Община Велико Търново . 

 4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за 
обекта. Определя цена за продажба на комплект тръжна документация в размер 
на 300 лева (с ДДС). Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка 
№ BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 на Общинска агенция за приватизация 
(ОбАП) при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB 



BGSF. Тръжната документация да се получава след представяне в ОбАП на 
документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на Община В. Търново, 
всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга. 

 5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в 
размер на 3 044 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG 59 SOMB 9130 
3324 7614 01 на ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC 
код SOMB BGSF- до 16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за 
продажба да се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне 
на купувач. Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща 
разлика между договорената цена и внесения депозит да се заплати в български 
лева по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска 
банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни 
средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: 
начална вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна 
цена (без ДДС), срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 12 
месеца, считано от датата на сключване на договора, на равни вноски, всяка от 
които е дължима през не повече от шест месеца, считано от предходната вноска 
по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, 
срокът изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на 
Община В. Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата 
на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в 
последния работен ден, предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта 
по установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни 
след датата на търга, при същите условия, като в случай че така определеният 
ден съвпада с неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен 
ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да 
се проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената дата за 
съответния повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай 
че така определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия 
следващ работен ден. 

 
 
 



ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване в годишния 
план за приватизация за 2019 г. на общински нежилищен имот, със 
стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 3072/17.07.19 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване в годишния план за 
приватизация за 2019 г. на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, с. Никюп,  Вх. № 3072 от 17.07.19 г. 

На заседанието присъства кметът на с. Никюп. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, 
Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 
Гюнай Далоолу: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, 
Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян 
Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, 
Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: 
За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен 
Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: За, 
Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 34 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1552 

І. На основание чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, чл.3, ал.3, т.2 и чл.4, ал.4 от 
ЗПСК, Великотърновски общински съвет реши: 

1. Включва в годишния план за приватизация за 2019 г. и открива 
процедура за приватизация на общински нежилищeн имот, със стопанско 
предназначение, представляващ: „Обособена част от двуетажна сграда, 
построена в УПИ I, кв.46 по ПУП на с. Никюп, представляваща магазин и 
прилежащ към него складов сутерен, заедно със съответстващите на този имот 
идеални части от общите части на сградата, както и съответстващите на 
застроената площ идеални части от право на строеж върху УПИ І, кв. 46 по ПУП 
на с. Никюп”- собственост на Община Велико Търново. 

2.Забранява извършването на разпоредителни сделки с имота, 
сключването на договори с предмет имота по т.1: за придобиване дялово участие, 
за наем, за съвместна дейност, за кредит, за обезпечаване на вземания и поемане 
на менителнични задължения, освен с разрешение на Общинския съвет. 

3.Възлага на Общинска агенция за приватизация да подготви и 
осъществи приватизационната сделка за имота по установения от закона ред и 



приетите решения от Общинския съвет. 

ІІ. Възлага на общинската администрация при актуализация на 
Инвестиционната програма на Община Велико Търново към обектите с източник 
на финансиране от „Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи” да 
бъдат включени обекти на територията на с. Никюп на стойност до 30 % от 
постъпленията от продажбата на описания в т. 1 обект . 

ІІІ. На основание чл.3, ал.2 и чл.4, т.3 от  Наредбата за възлагане 
извършването на дейности, свързани с подготовката за приватизация или със 
следприватизационния контрол, включително процесуално представителство в 
Община Велико Търново и чл.13, ал.1, т.1 и т.2 от Наредбата за формиране и 
управление на приходите от приватизация в община Велико Търново, НСПСК, 
възлага на ОбАП да проведе процедура чрез пряко договаряне за извършване 
анализ на правното състояние и приватизационна оценка за продажба на 
общински нежилищeн имот, със стопанско предназначение, представляващ: 
„Обособена част от двуетажна сграда, построена в УПИ I, кв.46 по плана на с. 
Никюп, представляваща магазин и прилежащ към него складов сутерен, заедно 
със съответстващите на този имот идеални части от общите части на сградата, 
както и съответстващите на застроената площ идеални части от право на строеж 
върху УПИ І, кв. 46 по ПУП на с. Никюп. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Безвъзмездно прехвърляне 
на собственост по чл. 54 от ЗДС, Вх. № 3066/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Безвъзмездно прехвърляне на 
собственост по чл. 54 от Закона за държавната собственост, Вх. № 3066 от 
12.07.2019 г. 

ПК по ОС приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, 
Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, 
Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: 
За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди 
Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: 
За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: 
За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав 
Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 



РЕШЕНИЕ № 1553 

 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл. 34 ал.1 предложение 
трето от ЗОС, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат 
инициирани и проведени процедури съгласно изискванията на чл. 54 от ЗДС за 
безвъзмездно прехвърляне правото на собственост от Държавата чрез Областен 
управител на Област Велико Търново към Община Велико Търново на следния 
недвижим имот: 

- ПИ с идентификатор №10447.33.67 по КККР на гр. Велико Търново, 
местност „Зеленка” – земя с площ 25 011 кв.м., актуван с акт за държавна 
собственост № 4187/07.12.2012 г., в управление на Министерство на вътрешните 
работи – ОД на МВР Велико Търново. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички 
необходими действия по провеждане на процедура съгласно изискванията на 
чл.54 от ЗДС. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Искане за предоставяне за 
безвъзмездно ползване на имот частна общинска собственост, Вх. № 
3068/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Искане за предоставяне за 
безвъзмездно ползване на имот, частна общинска собственост, Вх. № 3068 от 
12.07.2019 г. 

ПК по ОС приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 

  Гласуването е  поименно с мнозинство две трети от общия брой на 
съветниците – 25  гласа „за”. 

Предложението по точка 28 беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, 
Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гюнай Далоолу: За, 
Деян Хаджийски: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка 
Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мирослав Маринов: 
За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, Николен 
Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, 
Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

 



РЕШЕНИЕ № 1554 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 от Закона за 
общинска собственост, Великотърновски общински съвет включва в Годишната 
програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 
год., имот частна общинска собственост, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. 
„Козлодуй“ № 4, представляващ помещение с обща площ 36,00 кв.м. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39 ал. 4 от Закона за 
общинска собственост, чл. 79 ал. 3 от Наредбата за реда на придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество и във връзка с писмо вх. № 
70-32-1/19.06.2019 от Координатора за Велико Търново на Фондация „Искам 
бебе”, Великотърновски общински съвет дава съгласие за предоставяне на право 
за безвъзмездно ползване на имот частна общинска собственост, намиращ се в гр. 
Велико Търново, ул. „Козлодуй” № 4, представляващ помещение с обща площ 
36,00 кв.м на Фондация „Искам бебе”, със седалище и адрес на управление: гр. 
…….., ЖК …………….………………., БУЛСТАТ …………….. 

 3. Възлага на Кмета на Общината да сключи договор за безвъзмездно 
ползване на имота за срок от 5 /пет/ години. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно 
наддаване за продажба на недвижим имот, с. Арбанаси, Вх. № 
3063/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване 
за продажба на недвижим имот, с. Арбанаси, Вх. № 3063 от 12.07.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Има становище на с. Арбанаси. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението по точка 29. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Веселин Узунов: За, Георги 
Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Деян 
Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, 
Йорданка Стефанова: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария 
Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, 
Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Пламен Петров: 
За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: Въздържал се, 
Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  1 „въздържал 
се”. 



РЕШЕНИЕ № 1555 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление 
и разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 

 - друг вид трайно насаждение /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 
представляващо поземлен имот №00583.125.85 /нула нула пет осем три точка 
едно две пет точка осем пет/ по Кадастралната карта и кадастралните регистри на 
землище с. Арбанаси, с площ 1 089 кв.м. /хиляда осемдесет и девет квадратни 
метра/, десета категория, местност „Под баира“, землище с. Арбанаси, актуван с 
АЧОС №6811/04.06.2019 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 
собственост, както следва: 

- друг вид трайно насаждение /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 
представляващо поземлен имот №00583.125.85 /нула нула пет осем три точка 
едно две пет точка осем пет/ по Кадастралната карта и кадастралните регистри на 
землище с. Арбанаси, с площ 1 089 кв.м. /хиляда осемдесет и девет квадратни 
метра/, десета категория, местност „Под баира“, землище с. Арбанаси, актуван с 
АЧОС №6811/04.06.2019 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, 
изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 18 513 лв. 
/осемнадесет хиляди петстотин и тринадесет лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на 
публични търгове с тайно наддаване за продажба на имота, съгласно 
разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на експертна оценка, 
Вх. № 3062/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на експертна 
оценка, Вх. № 3062 от 12.07.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 



Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 
Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Деян Хаджийски: За, Иван Ангелов: 
За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калоян Стойчев: За, 
Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил 
Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, 
Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: 
За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1556 

 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, Великотърновски 
общински съвет утвърждава експертна оценка за определяне на пазарна стойност 
на недвижим имот, изготвена от „Инвестстрой-92“ ЕООД, както следва: 

- Експертна оценка за определяне пазарна стойност на недвижим имот 
- земя и сграда – поземлен имот с идентификатор №10447.509.326 по КККР на гр. 
Велико Търново, а по ПУП-ПР представляващ УПИ V-1463, кв.211, гр. Велико 
Търново, заедно с построената в имота жилищна сграда с идентификатор 
№10447.509.326.1, находящ се на ул. „Цар Иван Асен II“ №38, жк „Асенов“, град 
Велико Търново, собственост на Община Велико Търново, в размер на 79 300 лв. 
/седемдесет и девет хиляди и триста лева/ без начислен ДДС. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички 
необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение 
при спазване на действащото законодателство. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварителен договор по 
чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Леденик, Вх. № 3050/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварителен договор по чл. 15, 
ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Леденик, Вх. № 3050 от 12.07.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Има становище на с. Леденик. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Подлагам на гласуване това предложение. 

  Гласуването е  поименно с мнозинство две трети от общия брой на 
съветниците – 25  гласа „за”. 

Предложението по беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, 
Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 
Гюнай Далоолу: За, Деян Хаджийски: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: 



За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мария 
Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, 
Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: 
За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан 
Михайлов: За, Христо Бижев: Въздържал се, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма,  1 „въздържал 
се”. 

РЕШЕНИЕ № 1557 

 
1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.6 ал.1 и ал.3 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие общинска земя, представляваща 
част от УПИ I „За КУ и поща“ от кв.40 по плана на с. Леденик, актуван с акт за 
публична общинска собственост №688/01.04.2000 г., с площ от 389,00 кв.м., 
която съгласно ЧИ на ПУП-ПР попада в УПИ XII-854 от кв. 40, собственост на 
Тихомир ………….. Петков с адрес гр. …………….., ул. ………………………., да 
бъде обявена за частна общинска собственост. 

2. На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА и, чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от 
Закона за устройство на територията, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за сключване на предварителен договор за прехвърляне правото на 
собственост върху част от имот в обхвата на разработка, приета с Решение №26 
по протокол №4 от 24.04.2019 г. на Експертен съвет по устройство на 
територията при Община Велико Търново, като: 

2.1. Община Велико Търново прехвърля на Тихомир Станчев Петков с 
адрес гр. Велико Търново, ул. „Мария Габровска“ №4 вх.В ет.4 ап.15,  правото на 
собственост върху общинска земя с площ от 389,00 кв.м., която съгласно ЧИ на 
ПУП-ПР попада в УПИ XII-854, собственост на Тихомир …………. Петков с 
адрес гр. ……………, ул. ……………………., срещу актуална пазарна цена, 
определена от оценител на имоти, в размер на 11 100 /единадесет хиляди и сто/ 
лева без начислен ДДС;  

2.2. Всички разноски по сключване на сделката – стойност на имота, 
предмет на прехвърлителната сделка, ДДС, местен данък, такса по чл.56а от 
НОАМТЦУ, такса вписване, стойност на изготвените експертни оценки и др., са 
за сметка на Тихомир ………………. Петков с адрес гр. ……………. ул. 
………………… 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи 
предварителен договор на основание чл.15 ал.3 и ал.5 от ЗУТ, а след влизане в 
сила на проекта за ЧИ на ПУП-ПР – да сключи окончателен договор за 
прехвърляне правото на собственост върху части от имоти. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварителен договор по 
чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Велико Търново, Вх. № 3064/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварителен договор по чл. 15, 
ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Велико Търново, Вх. № 3064 от 12.07.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 



Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 

  Гласуването е  поименно с мнозинство две трети от общия брой на 
съветниците – 25  гласа „за”. 

Предложението по точка 32 беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги 
Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Даниела 
Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Йорданка Стефанова: За, Калина 
Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, 
Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, Николен 
Стойнов: За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, 
Стефан Михайлов: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1558 

 
1.На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.6 ал.1 и ал.3 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие общинска земя, представляваща 
част от улична регулация, с площ от 509,00 кв.м., която съгласно ЧИ на ПУП-ПР 
попада в УПИ VII от кв.6 по ПУП на гр. Велико Търново, Западна промишлена 
зона, /ПИ с идентификатор №10447.501.131 по КККР на гр. Велико Търново/, 
собственост на „Хигиенно-медицинска индустрия ЕООД“, да бъде обявена за 
частна общинска собственост. 

2. На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА и, чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от 
Закона за устройство на територията, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за сключване на предварителен договор за прехвърляне правото на 
собственост върху част от имот в обхвата на разработка, приета с Решение №44 
по протокол №6 от 19.06.2019 г. на Експертен съвет по устройство на 
територията при Община Велико Търново, като: 

2.1. Община Велико Търново прехвърля на „Хигиенно-медицинска 
индустрия“ ЕООД, ЕИК ……………….., със седалище и адрес на управление гр. 
……………, ул. …………………., представлявано от Евгени Костадинов,  
правото на собственост върху общинска земя с площ от 509,00 кв.м., която 
съгласно ЧИ на ПУП-ПР попада в УПИ VII от кв.6 по ПУП на гр. Велико 
Търново, Западна промишлена зона /ПИ с идентификатор №10447.501.131 по 
КККР на гр. Велико Търново/, собственост на „Хигиенно-медицинска индустрия 
ЕООД“, срещу актуална пазарна цена, определена от оценител на имоти, в 
размер на 21 200 /двадесет и една хиляди и двеста/ лева без начислен ДДС;  

2.2. Всички разноски по сключване на сделката – стойност на имота, 
предмет на прехвърлителната сделка, ДДС, местен данък, такса по чл.56а от 
НОАМТЦУ, такса вписване, стойност на изготвените експертни оценки и др., са 
за сметка на „Хигиенно-медицинска индустрия“ ЕООД, ЕИК …………….., със 



седалище и адрес на управление гр. ………………., ул. ............................, 
представлявано от Евгени Костадинов. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи 
предварителен договор на основание чл.15 ал.3 и ал.5 от ЗУТ, а след влизане в 
сила на проекта за ЧИ на ПУП-ПР – да сключи окончателен договор за 
прехвърляне правото на собственост върху части от имоти. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на 
съсобственост чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 3061/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост 
чрез продажба, с. Габровци, Вх. № 3061 от 12.07.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Веселин Узунов: За, Георги 
Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Даниела 
Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: 
За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, 
Калоян Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав 
Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, 
Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Станислав 
Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1559 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 т.2 от ЗОС и 
чл. 5 ал. 2 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет включва в 
Годишната програма за управление и разпореждане с имоти общинска 
собственост за 2019 г. недвижим имот частна общинска собственост: общинско 
място с площ от 401 /четиристотин и един/ кв.м., актувано с акт за частна 
общинска собственост №6777/03.05.2019 г., представляващо 401/1001 идеални 
части от недвижим имот, представляващ новообразуван поземлен имот 
14235.509.3 /едно четири две три пет точка пет нула девет точка три/, целият с 
площ от 1 001 кв.м. /хиляда и един квадратни метра/, девета категория, с начин 
на трайно ползване: изоставени територии за трайни насаждения, по плана на 
новообразуваните имоти на с. Габровци, местност „Грамадата - Димитровци“. 

2.  На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.64 



ал.1  и ал.2 т.2 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 
с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
прекратяване на съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част 
от недвижим имот:  

- общинско място с площ от 401 /четиристотин и един/ кв.м., актувано 
с акт за частна общинска собственост №6777/03.05.2019 г., представляващо 
401/1001 идеални части от недвижим имот, представляващ новообразуван 
поземлен имот 14235.509.3 /едно четири две три пет точка пет нула девет точка 
три/, целият с площ от 1 001 кв.м. /хиляда и един квадратни метра/, девета 
категория, с начин на трайно ползване: изоставени територии за трайни 
насаждения, по плана на новообразуваните имоти на с. Габровци, местност 
„Грамадата - Димитровци“, останалата част от който е собственост на Николай 
………….. Николов с адрес гр. …………………, ул. ………………………………. 

3. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от 
оценител на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 401 /четиристотин 
и един/ кв.м., актувано с акт за частна общинска собственост №6777/03.05.2019 
г., представляващо 401/1001 идеални части от недвижим имот, представляващ 
новообразуван поземлен имот 14235.509.3 /едно четири две три пет точка пет 
нула девет точка три/, целият с площ от 1 001 кв.м. /хиляда и един квадратни 
метра/, девета категория, с начин на трайно ползване: изоставени територии за 
трайни насаждения, по плана на новообразуваните имоти на с. Габровци, 
местност „Грамадата - Димитровци“, в размер на 1 387,00 /хиляда триста 
осемдесет и седем/ лева без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по 
сметка на Община Велико Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 
56 00 BIC SOMBBGSF при „Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички 
необходимо присъщи разходи по сделката – данък добавена стойност, такса по 
чл.56а от НОАМТЦУ, местен данък, стойност на експертната оценка, такса 
вписване и др., са за сметка на Николай ………………Николов с адрес гр. 
……………., ул. ………………………………….. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши 
необходимите действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с 
разпоредбите на Закона за общинската собственост и Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество.  

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на 
част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 
3065/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3065 от 12.07.2019г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 



Александър Нанков: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 
Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, 
Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, 
Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 
Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 
За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил 
Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, 
Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: 
За, Сунай Мунков: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1560 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление 
и разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 год. част от имот 
публична общинска собственост – място №6 от схема за разполагане на 
преместваеми обекти за 2019 г., находящ се в гр. Велико Търново, ул.“Стефан 
Стамболов“, до кв.247 Б по плана на града, представляващо терен с площ 8 /осем/ 
кв.м за поставяне на преместваем обект /павилион/. 

 ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона 
за общинска собственост, чл. 33 ал. 1, чл. 25 предложение първо от Наредбата за 
реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, във 
връзка с чл.56 от ЗУТ, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост – място № 6, 
от схема за разполагане на преместваеми обекти за 2019 г., находящ се в гр. 
Велико Търново, ул.“Стефан Стамболов“, съгласно виза на Главния архитект на 
Община Велико Търново от 13.06.2019 г., представляващо терен от  8 /осем/ кв.м, 
за срок от 5 /пет/ години, с предназначение : търговска дейност и услуги, при 
начална тръжна цена 150,00 /сто и петдесет/ лв. на месец.  

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и 
проведе публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при 
условия и ред съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество и при следните 
допълнителни условия: 

 1. При провеждането на търга да се представи проект на временното 
съоръжение, одобрен от Гл. архитект на Община Велико Търново. 

 2. Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното 
съоръжение, както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са 
изцяло за сметка на наемателя. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на 
земеделска земя, с. Ресен, Вх. № 3058/12.07.2019 г. 



Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на земеделска 
земя, с. Ресен, Вх. № 3058 от 12.07.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Веселин Узунов: За, Георги 
Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Даниела Андреева-
Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена 
Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян 
Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, 
Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Пламен Петров: За, 
Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Сунай Мунков: За, Цветанка 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1561 

 

 1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската 
собственост, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма 
за управление и разпореждане с общинско имущество за 2019 г., поземлени 
имоти в землището на с. Ресен, община Велико Търново, частна общинска 
собственост – земеделски земи, подробно описани по номер на поземлен имот, 
местност, площ, категория и начин на трайно ползване, в Приложение №1, което 
е неразделна част от настоящото решение  

 2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 14, ал. 1 и ал. 2 от Закона за 
общинската собственост, чл. 24а, ал. 5 от Закон за собствеността и ползването на 
земеделските земи и чл. 116, ал. 1, т. 1 от Наредбата за реда на придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество,  Великотърновски общински 
съвет дава съгласие да се организира и проведе публичен търг с явно наддаване – 
за отдаване под наем за срок от 5 (пет) стопански години считано от стопанска 
2019-2020 г., на поземлени имоти в землището на с. Ресен, община Велико 
Търново, частна общинска собственост – земеделски земи, подробно описани по 
номер на поземлен имот, местност, площ, категория и начин на трайно ползване, 
в Приложение №1, което е неразделна част от настоящото решение, при начална 
тръжна цена 30 497,59 лв. (тридесет хиляди четиристотин деветдесет и седем 
лева и петдесет и девет стотинки) общо, за всички имоти с обща площ 622.991 
дка. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и 



проведе публичен търг с явно наддаване за отдаване под наем на поземлените 
имоти при условия и ред, определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване от плащане 
на наем за определен период по договор за почасово отдаване на имот, 
намиращ се на територията на СУ „Емилиян Станев“, Вх. № 
3059/12.07.2019г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Освобождаване от плащане на 
наем за определен период по договор за почасово отдаване на имот, намиращ се 
на територията на СУ „Емилиян Станев“, Вх. № 3059 от 12.07.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги 
Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо 
Желев: За, Иван Ангелов: За, Йорданка Стефанова: За, Калоян Стойчев: За, 
Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил 
Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, 
Николен Стойнов: За, Пламен Петров: За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: 
За, Стоян Витанов: За, Сунай Мунков: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1562 
І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА и във връзка с Информация 

вх. № 67-39-17/10.06.2019 год. от Кина Котларска, Директор на СУ „Емилиян 
Станев“, Великотърновски общински съвет дава съгласие за освобождаване от 
наем по сключен наемен договор от 25.02.2019 год. за почасово отдаване за м. 
март 2019 год. на Сдружение „Шахматен клуб „Асеневци“. 

ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи анекс към 
договора за отдаване под наем, относно изразеното съгласие в т. I. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на право на 
ползване върху общинска земя за разполагане на пчелин, с. Арбанаси, Вх. № 
3067/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на право на 
ползване върху общинска земя за разполагане на пчелин, с. Арбанаси, Вх. № 
3067 от 12.07.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението. 



Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Нанков: За, Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, 

Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, 
Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 
Гюнай Далоолу: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо 
Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, 
Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария 
Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, 
Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Пламен Петров: 
За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян 
Витанов: За, Сунай Мунков: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 35 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1563 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 2 и ал. 3 от 
ЗОС, чл. 79, ал. 2 от НРПУРОИ и във връзка чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Закона за 
пчеларството, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде учредено 
възмездно право на ползване за срок от  5 (пет) години, в полза на Неделчо 
……………. Неделчев, с постоянен адрес гр. ………………., ул. …………………, 
за разполагане на пчелин с над 10 пчелни семейства, върху недвижим поземлен 
имот с идентификатор №00583.101.9 по КККР на землище с. Арбанаси, община 
Велико Търново, частна общинска собственост, с площ 3,804 дка., с НТП: друг 
вид трайно насаждение /земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, трета категория, местност 
„Владикова чешма“, с. Арбанаси, община Велико Търново, актуван с АЧОС 
№6082/23.07.2015 г., за срок от 5 (пет) години, при годишна наемна цена 685,00 
лв. (шестстотин осемдесет и пет лева). 

 2. Ползвателят преди сключването на договора следва да заплати 
сумата от 251,40 лв. (двеста петдесет и един лева и четиридесет стотинки), 
представляваща стойността на експертната оценка за определяне на пазарна 
наемна цена за учредяване на право на ползване – разполагане на пчелин върху 
поземлен имот с идентификатор №00583.101.9 по КККР на землище с. Арбанаси, 
община Велико Търново. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши 
необходимите действия по учредяване право на ползване в съответствие на 
разпоредбите на Закона за общинската собственост и Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на собственост 
в землището на с. Шемшево по искане на ОСЗ–гр. Велико Търново, Вх. № 



3048/12.07.2019 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на собственост в 

землището на с. Шемшево по искане на ОСЗ–гр. Велико Търново, Вх. № 3048 от 
12.07.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по ОС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 38 беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 

Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, 
Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, 
Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: 
За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Мария 
Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, 
Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: 
За, Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян 
Витанов: За, Сунай Мунков: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма,  „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1564 

1. На основание чл.21, ал.1,т.8 от ЗМСМА, във връзка с пар.27, ал.2, т.1 
и т.2 от ПЗР на ЗИД на ЗСПЗЗ и чл.45ж ал.1 и ал.2 от ППЗСПЗЗ, 
Великотърновски общински съвет предоставя ПИ с идентификатор №83586.22.15 
по кадастралната  карта (КККР) на с. Шемшево общ. В. Търново, с площ – 1181 
кв.м, земеделска земя, с НТП-пасище, категория на земята VІ, като същият е 
образуван от 83586.22.1 – общинска собственост, възстановена с План за 
земеразделяне по Решение №2-Ш/24.03.1995г. на ПК, за възстановяване на 
наследниците на Костадин ……………….. Куцаров. 

 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши 
необходимите административни действия по предоставяне на гореописаният 
имот при спазване на действащата нормативна уредба. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие за 
изработване на проект за ЧИ на ПУП – ПР, гр. Велико Търново, Вх. № 
3060/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие за 
изработване на проект за ЧИ на ПУП – ПР, гр. Велико Търново, Вх. № 3060 от 
12.07.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ОС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: Моето изказване е продиктувано от 



това, че като се запознах с материалите по тази точка, единственото, което е 
представено, е едно предложение от кмета на общината за изменение на ПУП. В 
предложението всъщност са направени две предложения за частично изменение. 
Едното касае фирма „Алумина елит 2003” ЕООД. Става въпрос за обединение на 
два парцела, които фирмата притежава, в един парцел, без да се променя нищо в 
предназначението. 

Второто предложение обаче, вкарано в същото това предложение с вх. 
№ 3060 касае „Кроношпан България” ЕООД. Става въпрос за трите парцела, 
които притежава „Кроношпан” в землището в плана на гр. В. Търново, като в 
предложението е посочено, че освен че ще се обединят тези парцели, в тях ще 
бъде вкарана и една, към настоящия момент съществуваща, улица „Дълга лъка”. 
Т.е. тази улица ще бъде закрита. Не само това. В предложението е посочено, че 
освен присъединяването на тази улица, ще бъде изградена нова улица с паркинг, 
източно от новообразуваното УПИ.  

Моето изказване е продиктувано от това, че към предложението няма 
предоставени абсолютно никакви никакви материали. Няма предложен никакъв 
проект, как точно ще бъде обединението на тези парцели, къде ще бъде тази нова 
улица; освен това - за чия сметка ще бъде изградена тази нова улица. Кой ще я 
изгражда? Общината ли ще вкара пари, за да се изгради нова улица?  

Т.е., смятам, че предложението е непълно и ние при всички случаи ние 
не можем да вземем правилно решение по него. Така че моето процедурно 
предложение е да се отложи точката за следващото заседание, като се предостави 
цялата необходима документация, свързана с обединението на тези парцели на 
„Кроношпан”.  

Така както разбирам аз от представеното ни предложение, което днес 
трябва да гласуваме, е всъщност, че ще се обединят три парцела и ще се закрие 
една съществуваща улица и тя ще бъде предадена към парцелите на 
„Кроношпан”. А къде, как, кога ще бъде разкрита нова улица, за чия сметка ще 
бъде това, не става ясно от материалите, които са ни предоставени.  

Г-н ПЛАМЕН ПЕТРОВ: Понеже съм се запознал подробно с 
искането по тази точка, искам да поясня няколко факта. В момента и „Алумина 
елит”, и „Кроношпан”, и Общината имат една собственост, една улица. 
„Алумина елит” има едни парцели, „Кроношпан” има други парцели.  

Идеята на този ПУП е имотите на „Кроношпан” да се изтеглят 
максимално далече от частните имоти, да се разделят с една улица, която е 
съществуваща в момента; чисто и просто тя само се изменя; което ще бъде 
изпълнено от собствениците на парцела. Идеята е дървеният материал на 
„Кроношпан” да бъде по-далече от частните имоти. 

Г-жа МАРИНЕЛА ДЖАРТОВА – началник отдел „Управление на 
собствеността”: Проектната документация не е приложена към предложението 
поради една много проста причина. Ето какво представлява тя. Просто няма как 
да се преснима и да Ви се предостави. Лично съм присъствала на всяка от 
комисиите, на които предложението беше разпределено с цялата папка и с 
абсолютно всички документи, които биха могли да Ви послужат при 



необходимост за всяка информация, която да получите.  
Обръщам внимание на факта, че това е едно Ваше предварително 

съгласие, което ние искаме да дадете с оглед точно публичния характер на 
имотите - улицата, която само частично се затваря, не цялата, и с оглед факта, че 
новата улица ще бъде за сметка на имот на „Кроношпан”, вероятно ще се наложи 
отчуждаване.  

Така че, тази преписка ще мине през Вас и през Вашето внимание още 
поне два-три пъти и в хода на тази преписка ще бъдат уточнени абсолютно 
всички детайли и подробности по нея. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Ирена много добре каза, че по този 
начин никой не може да вземе информирано решение. Вярно, били сме членове 
на ПК по ОС и ТСУ, а останалите колеги как да вземат решение? Аз си мисля, че 
нито един от нас - общинските съветници, не  евиновен. Да, виновни сме, защото 
ако си изпълняваме решенията на Общинския съвет, ако си спомняте тези, които 
бяха с приемане на ОУП и с последващите бюджети се заложи да се закупи 
софтиуера, с който може да се вижда ОУП  и всички ПУП-ове.  

Ние какво правим? Електронна община, не можем да качим една скица 
на видеопроектор, камо ли да се отворе лаптопа и да знаем какво правим. Т.е., 
ние в момента вземаме неинформирано решение, по-голяма част от общинските 
съветници. Приключваме мандата и показваме как не трябвада се прави. Аз съм 
сигурен, че това го има изработено на чертежи и на всичко останало. Но това, 
което тези два мандата ние го пропуснахме; казвам го в множествено число - 
всички ние заедно го пропуснахме, за да може потози начин да се види от 
инвеститори и т.н. След като не можеш да отвориш и да видиш кой терен за 
какво е и кое как се прави, тогава всичко остава в една мъгла.  

Именно затова беше предложението на Ирена да се отложи и да се 
визуализира този проект. Кажете сега как да го гласуваме? Щом може да се 
начертае и да се разпечата, следователно може и да се визуализира. Въпрос на 
желание.  

Имаше предложение за отлагане, което мисля, че трябваше първо то да 
се гласува. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не го подложих на гласуване 
веднага, защото г-жа Джартова трябваше да даде разяснение от отсрещната 
позиция, за да имат информирано решение съветниците дали искат отлагане, или 
не. Защото искате информирано гласуване, затова г-жа Джартова обясни и затова 
не го подложих веднага на гласуване.  

Подлагам на гласуване процедура „отлагане на гласуването по темата” 
по предложение на г-жа Стасинопулу. 

С 8 „за”, 8 „против, 14 „въздържал се” предложението не се приема. 
Подлагам на гласуване основното предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 



Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се, Венцислав Спирдонов: За, Георги 
Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Даниела 
Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: 
За, Ирена Стасинопулу: Против, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 
Въздържал се, Калоян Стойчев: За, Мария Илчева: Въздържал се, Мирослав 
Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Николай Илчев: Въздържал се, Николай 
Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: Против, Пламен Петров: За, 
Росен Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: 
Въздържал се, Сунай Мунков: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, 2 „против”,  5 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1565 

На основание чл. 21 ал.1 т.23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет дава предварително съгласие да бъде разрешено изработване на проект на 
обект: Частично изменение на Подробен устройствен план – план за регулация с 
цел обединяването на УПИ IV и УПИ XVIII в един нов урегулиран поземлен 
имот и УПИ XIX, УПИ XX и УПИ XXI в един нов урегулиран поземлен имот и 
промяна на уличната регулация в прилежащия район, кв.571, гр. Велико 
Търново“, с възложители „Алумина Елит 2003“ ЕООД, представлявано от Диан 
…………….. Палазов и „Кроношпан България“ ЕООД, представлявано от Асен 
……………..Ников и Радован Цаха чрез пълномощник адв. Стамен …………….. 
Чолаков. 

 
ПО ЧЕТИРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
на разрешение за изработване на проекти за ПУП, с. Шемшево, Вх. № 
3026/05.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
на разрешение за изработване на проекти за ПУП, с. Шемшево, Вх. № 3026 от 
05.07.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Шемшево. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма,  1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1566 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА; чл. 124-а, ал.1 от ЗУТ във 
връзка със заявление с ре¬гистрационен индекс и дата № 94ХХ-19-1/ 14.05.2019 
г. от Христо ………….. Николов, с адрес – гр. ……………., ул. …………………..; 
чл. 124-б, ал.1 от ЗУТ; съгласувана на 12.04.2019 г. скица на ПИ и писмо с изх. № 
1-7789/ 12.06.2019 г. на „ВиК Йовковци” ООД, както и предварително становище 



с изх. № ПУПРОК-2311/ 18.04.2019 г. и писмо с изх. № К-EDN-2903#1/ 
07.06.2019 г. на „ЕРП Север” АД във връзка с чл.128а, ал.2 от ЗУТ; писмо с изх. 
№ 1201 (2)/ 15.04.2019 г. на Директора на РИОСВ – Велико Търново; становище 
с изх. № 47/ 25.03.2019 г. от Кмета на с. Шемшево, Великотърновският общински 
съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на 
възложител, за изработването на про¬екти за ПУП – ПРЗ за ПИ с идентификатор 
№ 83586.15.2 по КККР на с. Шемшево – м. „Аша чаир”; ПУП - ПП за трасе на 
подземен ел. ка¬бел 1kV 4х25 мм2 в обхвата на ПИ с идентификатор № 
83586.41.4  по КККР на с. Шемшево и при необходимост на ПУП - ПП за трасе 
на водопровод в обхвата на ПИ с идентификатор № 83586.41.4  по КККР на с. 
Шемшево. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПРЗ за ПИ с 
идентификатор № 83586.15.2 по КККР на с. Шемшево – м. „Аша чаир” с цел 
създаване на устройствена осно¬ва за промяна предназначението му от 
земеделска те¬ритория и НТП – „нива” в урбанизирана територия и НТП – „за 
безвредни складово – производствени дейности”, както и въвеждане на режим на 
застрояване в съответствие с инвестиционните намерения на възложителя и на 
предвижданията на ОУП. 

3. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на 
ка¬бел 1kV 4х25 мм2 в об¬хва¬та на ПИ с идентификатор № 83586.41.4  по 
КККР на с. Шемшево  с цел създаване на устройствена основа за захранване с 
ток на ПИ с идентификатор № 83586.15.2  по КККР, собственост на възложителя, 
в съответствие с изискванията в пред-варително становище с изх. № ПУПРОК-
2311/ 18.04.2019 г. и писмо с изх. № К-EDN-2903#1/ 07.06.2019 г. на „ЕРП 
Се¬вер” АД. 

4. Дава разрешение за изработване при необходимост на проект за 
ПУП - ПП за трасе на водопровод в обхвата на ПИ с идентификатор № 
83586.41.4  по КККР на с. Шемшево с цел  създаване на устройствена основа за 
захранване с вода на ПИ с идентификатор № 83586.15.2 по КККР, собственост на 
възложителя, в съответствие с изискванията в съгласувана на 12.04.2019 г. скица 
на ПИ и писмо с изх. № 1-7789/ 12.06.2019 г. на „ВиК Йовковци” ООД. 

 
ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание 
и даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шереметя, Вх. 
№ 3027/05.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шереметя, Вх. № 3027 от 
05.07.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Шереметя. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 



Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма,   „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1567 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА; чл. 124-а, ал.1 от ЗУТ във 
връзка със заявление с регистрационен индекс и дата № 5300-3603-10/ 15.10.2018 
г. от „Теленор България” ЕАД, с ЕИК – ……………. и с адрес и седалище на 
управление – гр………….., ж.к. …………………………..; чл. 124-б, ал.1 от ЗУТ; 
предварително становище с изх. № ПУПРОК-783/ 13.02.2019 г. и писмо с изх. № 
К-EDN-2902#1/ 07.06.2019 г. на „ЕРП Север” АД във връзка с чл.128а, ал.2 от 
ЗУТ; писмо с изх. № 1808 (1)/ 14.06.2019 г. на Директора на РИОСВ – Велико 
Търново; становище с изх. № 154/ 31.10.2018 г. от Кмета на с. Шереметя и 
удостоверение от СГКК – гр. Велико Търново с изх. № 25-163169-05.10.2018 г., 
Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от пълномощника на заявителя, в 
качеството му на представля¬ащ възложителя, за изработването на про¬ект за 
ПУП – ПРЗ в обхвата на част от ПИ с идентификатор № 83123.8.1 по КККР на с. 
Шереметя – м. „Баира” с цел разделянето му на два имота с про¬ектни 
идентификатори №№ 83123.8.61 и 83123.8.62, във втория от които ще бъде 
разположена базовата станция, както и създаване на устройствена основа за 
промяна предназначението на частта от ПИ с идентификатор № 83123.8.1, 
идентична с проектен ПИ с идентификатор № 83123.8.62, от земеделска 
територия и НТП – „нива” в урбанизирана територия и НТП - „за техническа 
инфраструктура” и въвеждане на режим на устройство и застрояване в 
съответствие с предвижданията на ОУП. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПРЗ в обхвата 
на част от ПИ с идентификатор № 83123.8.1 по КККР на с. Шереметя – м. 
„Баира” с цел разделянето му на два имота с проектни идентификатори №№ 
83123.8.61 и 83123.8.62, във втория от които ще бъде разположена базовата 
станция, както и създаване на устройствена основа за промяна предназначението 
на частта от ПИ с идентификатор № 83123.8.1, идентична с проектен ПИ с 
идентификатор № 83123.8.62, от земеделска територия и НТП – „нива” в 
урбанизирана територия и НТП - „за техническа инфраструктура” и въвеждане 
на режим на устройство и застрояване в съответствие с предвижданията на ОУП. 

 
ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на 
техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на 
ЧИ на действащ ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 3049/12.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание 
по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на ЧИ на действащ ПУП, 
гр. Велико Търново, Вх. № 3049 от 12.07.2019 г. 

ПК по УТТП приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 



Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма,   „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1568 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 
от ЗУТ, чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ 
Великотърновският общински съвет: 

1.Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ за 
изработване на Проект за ЧИ на действащ ПУП – План за регулация за ПИ с 
идентификатори 10447.513.2, 10447.513.10, 10447.513.9, 10447.513.12 и 
10447.513.13 по КККР (до кв.72) (предвидени за публично мероприятие: улична 
регулация и технически съоръжения, стълбища и подпорни стени - улица с 
о.т.1947-1948-1949-221-1670, ПИ с идентификатор 10447.513.7 по КККР (УПИ 
ІV-2403  кв.72), 10447.513.8 по КККР (УПИ VІІ-2406 кв.72) и ПИ с 
идентификатор 10447.513.15 по КККР (УПИ V-БНБ  кв.62) по подробния 
устройствен план на гр. Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на ЧИ на ПУП-План за регулация за 
ПИ с идентификатори 10447.513.2, 10447.513.10, 10447.513.9, 10447.513.12 и 
10447.513.13 по КККР (до кв.72) (предвидени за публично мероприятие: улична 
регулация и технически съоръжения, стълбища и подпорни стени - улица с 
о.т.1947-1948-1949-221-1670, ПИ с идентификатор 10447.513.7 по КККР (УПИ 
ІV-2403  кв.72), 10447.513.8 по КККР (УПИ VІІ-2406 кв.72) и ПИ с 
идентификатор 10447.513.15 по КККР (УПИ V-БНБ  кв.62) по подробния 
устройствен план на гр. Велико Търново. 

 
ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 
командировки в страната за периода 01.04.2019-30.06.2019 г. от Венцислав 
Спирдонов – Председател на Великотърновски общински съвет, Вх. № 
3032/09.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за 
командировки в страната за периода 01.04.2019-30.06.2019 г. от Венцислав 
Спирдонов – председател на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3032 от 
09.07.2019 г.  

ПК по БФ приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма,   „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1569 
 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 
командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета 



за извършените разходи за командировки в страната от Венцислав 
…………….Спирдонов – Председател на Великотърновски общински съвет за 
отчетния период 01.04.2019 – 30.06.2019 година, в размер на 40.00 лева 
/четиридесет лева/ по Приложение 1 – неразделна част от настоящото решение. 

 
ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени 
разходи за командировки в страната за периода 01.04.2019-30.06.2019 г. от 
Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново, Вх. № 3023/03.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за 
командировки в страната за периода 01.04.2019-30.06.2019 г. от Даниел Панов – 
кмет на Община Велико Търново, Вх. № 3023 от 03.07.2019 г.  

ПК по БФ приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на това предложение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма,   3 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1570 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 
командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета 
за извършените разходи за командировки в страната от д-р инж. Даниел 
…………….. Панов – Кмет на Община Велико Търново за отчетния период 
01.04.2019 – 30.06.2019 година, в размер на 300.00 лева /триста лева/ по 
Приложение 1 – неразделна част от настоящото решение. 

 
ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна в състава на 
Постоянните комисии на Великотърновски общински съвет, Вх. № 3086 от 
24.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна в състава на 
Постоянните комисии на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3086 от 
24.07.2019 г.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказваниня. 
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 

Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, Георги Марков: За, 
Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Даниела Андреева-
Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена 
Стасинопулу: За, Калоян Стойчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, 



Мирослав Маринов: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: 
За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Пламен Петров: За, Росен 
Иванов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: За, 
Сунай Мунков: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма,   „въздържал се” 
няма. 

РЕШЕНИЕ № 1571 
На основание чл.21, ал.1, т.1 от ЗМСМА, чл. 40, ал.1, чл. 41, ал.3 от 

Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет 
и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 
Великотърновски общински съвет избира: 

Христо ……………. Бижев за член на Постоянната комисия по бюджет 
и финанси /ПК по БФ/, за член на Постоянната комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/ и за член на Постоянната комисия по спорта, 
туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/. 

 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 12.40 

часа. 
 
 

 
ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 
 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    
 

  РОСЕН ИВАНОВ 
  ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
 

 
 

 
ПРОТОКОЛИРАЛ: 

 /М. Филипова/ 
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	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
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	С 20 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма предложението се приема.
	Предложението се приема с 20 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
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